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Vljudno vabljeni 
v novi Prodajni 
center Mozirje 

na lokaciji
Cesta na Lepo Njivo 4
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»Učite se, učite 
se, učite se...«
Edina stalnica našega življenje so spre

membe. To veljaza vsa področja, tako zasebno 
kot poslovno, na  srečo pa se ljudje na 
spremembe relativno hitro privadimo, le na 
začetku se jim upiramo, če imamo to možnost. 
Tudi na področju izobraževanja smo priča 
pomembnim spremembam, če večje pa se 
obetajo v prihodnosti.

Na eni strani se spreminja vsebinski 
koncept izobraževanja, na drugi strani pa 
izvajalski pristop, saj je tudi v  to sfero že 
globoko poseglo podjetništvo. Če smo še pred 
petnajstimi ali dvajsetimi leti poznali le 
izobraževalni sistem, skozi katerega smo 
dobili neko izobrazbo, ki nam je potem služila 
kot osnova za zaposlitev, je danes ta sistem 
na poti preobrazbe po tako imenovanem 
konceptu vseživljenjskega učenja. Le-ta je 
potreben zaradi hitrega razvoja znanosti in 
tehnologije, ki posledično pomeni hitro 
zastaranje obstoječega znanja. Če se samo 
spomnim, kaj smo se učili o računalništvu, ko 
sem študiral na višji šoli, me začne siliti smeh. 
Človeka s takšnim znanjem bi danes smatrah 
za računalniško nepismenega!

Po mnenju strokovnjakov se obseg novega

znanja v sodobnem času povečuje ekspo
nentno in le s sprotnim učenjem je mogoče 
slediti temu trendu. Končati šolo in se zaposliti 
ter ob tem pozabiti na konstantno sledenje 
novostim je oblika zanesljivega kariernega 
samomora. Že v roku parih let bi bil takšen 
delavec neuporaben za delodajalca, zakaj bi 
ga torej še plačeval?

Odslej se bomo torej učili celo življenje, do 
upokojitve tisto, kar od nas terja posel oziro
ma služba, po upokojitvi pa tisto, kar bi se radi 
učili že prej, a za to nismo imeli časa. Univerza 
za tretje življenjsko obdobje ima torej lepo 
perspektivo, svetle napovedi pa veljajo za 
celotno sfero izobraževanja, od osnovne šole 
dalje. Vedno več ljudi se izobražuje in njihovo 
število bo v prihodnosti samo še naraščalo.

Nič čudnega torej, da je izobraževanje 
postalo zanimivo za podjetnike, ki v tej 
dejavnosti vidijo možnost donosnega posla. 
Državo čaka pomembna odločitev, koliko in v 
kakšni obliki bo izobraževanje oziroma 
šolstvo ostalo v javni obliki, koliko pa ga bo 
prepustila trgu, kjer vladata ponudba in 
povpraševanje. Pa recite, da predsednik naše 
bivše države Jugoslavije Josip Broz ni bil 
vizionar, saj nam je že pred mnogimi leti 
svetoval: »Učite se, učite se, učite se...«
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Predlogi o zasebnem šolstvu deležni največ kritike
Ministrstvo za šolstvo in šport je sredi marca poslancem predstavilo 

sveženj predlogov novel zakonov o organizaciji in financiranju vzgoje in 
izobraževanja in zakon o osnovni šoli. Največ kritike oziroma pozornosti 
so poželi predlogi o zasebnem šolstvu, ki ga nekateri krogi glasno 
pozdravljajo, drugi pa mu ravno tako glasno nasprotujejo. Postavlja se 
tudi vprašanje, ali sploh lahko govorimo o zasebnem šolstvu, če pa je že 
sedaj zasebne šole dobijo državno finančno podporo, ki dosega 85  
odstotkov sredstev, namenjenih primerljivim javnim zavodom.

JE STRAH SPLOH UTEMELJEN?
Po mnenju ministrstva je namen 

predlagane novele zakonov od
praviti adm in istra tivne  ovire pri 
odpiranju zasebnih šol in delovan
ju  zasebnega šo ls tva  in s tem 
omogočiti, da tudi na področju pok- 
licnega in s trokovnega izob ra 
ževanja programi zasebnih šol pri
dobijo javno veljavo. Zato minis
trstvo želi dosedanji 85-odstotni 
delež sredstev, kolikor za novous
tanovljene zasebne šole zagotavl
ja  zakonodaja iz leta 1996, z za

konom povišati na 100 odstotkov.
Zakonodaja že sedaj omogoča, 

da nekatere zasebne šole, ki so 
obstajale še pred letom 1996, za 
izvajanje programov v celoti finan
cira država, medtem ko se šol, us
tanovljenih po letu 1996, ne finan
cira v takem obsegu. Predlog zako
na poleg tega odpravlja šolnine, os
ta ja  pa določba, da m ora jo  biti 
plače učiteljev v zasebnih šolah 
enake plačam  učiteljev v javnih 
šolah. Ravno ukinjene šolnine so 
tiste, ki po zagovorih ministrstva

SPLETNA ANKETA NA www.savinja.com

A li izkoristite prvi april, da se  na račun koga pošalite?

Večina sodelujočih v anketi se zelo rada za prvi april pošali na račun 
drugih. Upamo, da so tolerantni tudi do prvoaprilskih potegavščin na 

svoj račun.

V anketi tega tedna vas na internetu sprašujemo: ali menite, da je 
treba povišati 85-odstotni delež financiranja zasebnega šolstva na 
100 odstotkov? Vaše odgovore bomo zbirali na internetni strani 
www.savinja.com do vključno torka, 10. aprila 2007. Rezultate glas
ovanja bomo objavili v prihodnji številki Savinjskih novic.

Naša anketa
Javno in zasebno šolstvo

Javne šole so pomemben socializacijski prostor, v katerem se otroci 
iz različnih socialnih slojev, različnih narodnosti in svetovnih nazorov 
srečujejo in se učijo spoštovanja, strpnosti in solidarnosti. Kaj pa za
sebne? Teh je pri nas zelo majhen odstotek in bi morale biti enako
vredne javnim.

Vendartuje raziskave ugotavljajo, da zasebno šolstvo praviloma ni tako 
dobro, kot se običajno misli. Za nameček pa naj bi se pri nas zasebne šole 
v prihodnje financirale iz davkoplačevalskega denarja. Tako bi te imele 
dva financerja - državo in ustanovitelja, ki bo lahko vlagal v opremo in v 
nadstandardni program ter tako pridobival boljše učitelje in boljše učence, 
ki praviloma prihajajo iz socialno privilegiranih okolij. Skeptiki opozarja
jo, da bodo zasebne šole postale vzvod socialnega razslojevanja. Minis
ter za šolstvo in šport dr. Milan Zver pa je prepričan, da je zasebno šolstvo 
bogatitev šolskega prostora in ni konkurenca javnemu, temveč daje 
možnost izbire. In kako bi se odločili Zgomjesavinjčani?

Urban Fužir, Lepa Njiva
i  i «  Meni je javno šolstvo čisto pogodu. Zdi se mi, da

B  da vse potrebno znanje, ki ga človek potrebuje.
Prepričan sem, da bi privatne šole omogočale 

S l v f  I g  J  privilegiran položaj za bogatejše otroke in tako 
^  9  pripomogle k velikim socialnim razlikam. Ali so

M  " ' % . . . i  boljše ali slabše, težko rečem. Vendar sem pre- 
— ^ ' pričan, da se bo tisti, ki je 
vedoželjen, učil tako v javni kot v zasebni šoli.

Tadeja Goltnik, Šmihel
Obiskovala sem in obiskujem javne šole. In če bi 

imela možnost izbire, bi se ponovno odločila za 
javno šolo. Zdi se mi dobra in kvalitetna, učitelji 
kvalitetno podajajo znanje. Zasebne šole bodo 
obiskovali tisti otroci, ki imajo premožne starše,

tako da bodo te povzročale velike socialne razlike. Če pa bo kvaliteta v 
podajanju znanja, pa ni odvisno od šole, temveč od dobrih in slabih 
učiteljev oziroma profesorjev.

Franc Vuga, Mozirje
Svoje otroke bi dal v javno šolo. Z njo sem zelo 

zadovoljen. Z večjim razmahom zasebnih šol bi se 
povečale socialne razlike med otroci.

Marinka Hudoklin,
Nazarje

Nimam nič proti zasebn
im šolam, vendar so te v 

Sloveniji zaenkrat slabo razvite. V naši dolini sploh 
ni zasebne šole ali vrtca. Zato je zelo vprašljivo, kak
šni bi bili pogoji v tovrstni ustanovi. Če bi bila fi
nančno dosegljiva in bi bil program kvalitetnejši, bi 
se verjetno odločila za privatno šolo. Kar pa se financiranja tiče, se mi zdi, 
da bi morali biti obe vrsti v enakovrednem položaju in na enak način fi
nancirani.

Nada Colnarič, Varpolje
Svoje otroke bi dala v zasebno šolo, če bi jim  to 

lahko omogočila po finančni plati. Imam občutek, 
da se vtaki ustanovi učitelji bolj posvečajo otrokom 
kot v javni šoli. Ta sedaj od otrok zahteva veliko in
dividualnega dela doma. Zasebno šolstvo pa 
vsekakor ne bo konkurenca javnemu, saj se bodo 
za njo odločali le tisti, ki to lahko tudi plačajo. 

Franjo Bartolac, Mozirje 
Svoje otroke bi dal v zasebno šolo le, če bi bila 

kvalitetnejša odjavne. A to sedaj ni potrebno. Mo
jim  otrokom je javna šola dala dovolj kvalitetnega 
znanja, da so napredovali. Kar pa se financiranja 
šol tiče, se mi zdi, da bi morala država financirati 
programe tako v javni kot zasebni šolo, ne pa tudi 
zasebnih ustanov kot takih.

Pripravila: Marija Šukalo, foto: Ciril M. Sem



dokazujejo, da zasebno šolstvo ne 
bo negativno vplivalo na javno, saj 
ta poteza preprečuje, da bi se za
sebne šole spremenile v elitne šole 
za premožne.

MANJ OTROK, VEČ ŠOL 
Pa vendar se že laiku postavlja 

dvom koristnosti novih šol, če so že 
sedanje vedno bolj prazne, rodnost 
pa je še vedno v upadanju. Zakaj 
torej dodatnofinanciranje zasebnih 
šol? Gre res, kot nekateri namigu
jejo, zgolj za to, da bi se olajšalo us
tanavljanje  šol pod okriljem  ka
toliške Cerkve, ki tovrstne interese 
odkrito kaže? Ministrstvo takšne

očitke seveda zavrača, ampak s 
kakšnimi argumenti?

Povečanje avtonomije šol, okre
pljena pravica staršev do izbire in 
posledično večja kakovost izobra
ževanja, so pozitivne posledice 
predloga zakona o šolah, ki jih vidi 
šolsko ministrstvo in ostali zagovorni
ki sprememb v financiranju šol. Da 
javno šolstvo ostaja prioritetno, z 
ministrstva dokazujejo tudi v šte
vilkah. V razvojjavnega šolslva naj bi 
v obdobju od leta 2007 do 2013 
vložili 25 milijonov evrov na leto.

Nasprotniki zasebnega šolstva, ki 
so pravzaprav bolj nasprotniki pov

ečevanja števila šol, opozarjajo, da 
smo v obdobju, kobi morala država 
krčiti svoje izdatke v šolstvu, saj se 
že s liš ijo  pozivi k odpuščan ju  
učiteljev. Ne strinjajo se tudi s trditv
ijo, da je financiranje zasebnih in 
državnih šol enakopravno. Konec 
koncev imajo zasebne šole dva fi
nancerja in so že zato v boljšem 
položaju kot javne. V interesu za
sebnih ustanoviteljev je, učencem 
zago tav lja ti boljše prostorske 
pogoje, boljšo opremo, več ekskur
zij, kar posledično pritegne večji 
naval učencev. Javne šole pa bodo 
ob stalnem krčenju proračunskih

izdatkov imele, ravno obratno, ved
no m anj p riv lačno ponudbo za 
učence.

Kaj je torej boljše oziroma slabše 
za prihodnost slovenskega izobra
ževalnega sistema? Več zasebnih 
šol in posledično možnost propada 
javnega šolstva? In obratno, sveži 
pristopi k poučevanju, boljši pogoji 
dela ali pa še vedno že zdavnaj zas
tarel birokratski način vodenja šol in 
omejevanje novih načinov izobra
ževanja? Upajmo, da bo, enkrat za 
razliko, o tem odločala stroka in ne le 
politične ambicije.

Tatiana Golob

DAVČNI URAD RS  VELENJE -  IZPOSTAVA MOZIRJE

Davčne napovedi oddati do kon<a aprila
Pretekli teden so davčni zavezanci dobili na dom predizpolnjene napo

vedi za odmero dohodnine za preteklo leto s podatki o prejetih dohodkih, 
ki so jih do 31. januarja posredovali izplačevalci. Na območju Zgornje 
Savinjske doline je bilo poslanih 8.419 napovedi, vse pa je DURS Velen
je oziroma mozirska izpostava uspela zavezancem vročiti pred določen
im rokom.

Vodja mozirske izpostave davčnega urada Irena Vozlič Prpič pravi, da 
želijo biti v čim bolj neposrednem kontaktu z zavezanci in pomagati 

predvsem preprostim ljudem ( fo to :  E M S )

PREVERITE VPISANE PODATKE
Vodja Izpostave Mozirje Irena 

Vozlič Prpič opozarja zavezance, 
da je potrebno podatke v prejetem 
obrazcu natančno pregledati in če 
je  podatek napačen, ga je  treba 
p rečrta ti in pod njega vp isa ti 
pravilen podatek. Če v napovedi 
niso vključen i vsi podatk i (v 
primeru, da kakšen m anjka), jih 
mora zavezanec vpisati sam. Do
hodninska napoved se izpolnjuje v 
tolarjih, brez stotinov.

Zavezanci morajo biti pri prever
janju posebej pazljivi na podatke o 
dohodkih, posebne ola jšave za 
vzdrževane družinske člane. Vpisa
ni so podatki, ki jih je posredoval iz
plačevalec, in v kolikor zavezanec 
družinskega člana ne želi uveljavl
jati, ga mora preprosto prečrtati. 
Prečrta ga tudi v primeru, da niso 
izpolnjeni zakonski pogoji za uvel
javljanje olajšave. Vpisane so tudi 
olajšave za prostovoljno dodatno 
pokojninsko zavarovanje in tudi te 
je  po besedah Vozlič  Prpičeve 
potrebno preveriti.

OBRAZCI TUDI NA INTERNETU
»Zavezanci lahko v letošnjem letu 

še zadnjič uveljavijo dvo- oziroma 
štiriodstotno olajšavo za različne 
namene (nakup državnih vrednos
tnih papirjev, plačane premije za 
prostovoljno dodatno zdravstveno

zavarovanje , zdrav ila , šoln ina, 
gradnja, nakup stanovanja itd.), ki 
pa jo  morajo v napoved vpisati sami. 
V predizpolnjenih napovedih tudi 
niso vpisani podatki o doseženem 
dobičku in akontaciji davka zave
zancev, ki opravljajo samostojno 
dejavnost, saj so morali ti zavezan
ci davčne obračune oddati do 2. 
aprila, zato te podatke vpišejo za
vezanci sami,« razlaga Irena Vozlič 
Prpič.

Zavezanci, ki zaradi takšnega ali 
d rugačnega vzroka niso prejeli 
predizpolnjenega obrazca, ven
dar so Imeli v preteklem letu do

hodke, zaradi katerih so zavezan
ci za dohodnino, so dolžni sami 
izpolniti dohodninski obrazec in 
ga najkasneje do zadnjega aprila 
pred ložiti davčni upravi. Prazni

obrazci so na voljo na spletni stra
ni davčne uprave, lahko pa ga do
bijo na davčnem uradu oziroma 
izpostavi.

ROK ZA ODDAJO 30. APRIL
Zavezancem napovedi za odme

ro dohodnine ni potrebno vložiti, če 
njihovi dohodki v letu 2006, od ka
terih se plačuje dohodnina, niso 
presegli 604.330 tolarjev oziroma, 
če so poleg pokojnine, od katere ni 
bila odtegnjena in plačana akont
acija dohodnine ter pri tem niso 
uveljavljali posebne olajšave za 
vzdrževane družinske člane, prejeli 
dohodke, ki se vštejejo v letno dav
čno osnovo in ti ne presegajo 
19.171 tolarjev. Poleg tega je treba 
vedeti, da se v napoved ne vpisuje
jo  prejete obresti, dividende in do
bički iz kapitala.

»Zavezanci m orajo podpisano 
napoved za odmero dohodnine za 
preteklo leto vložiti najkasneje do 
30. aprila, bodisi osebno na davčni 
izpostavi v Mozirju (v aprilu vsak 
delovni dan), lahko pa tudi po pošti 
ali preko sistema eDavki na spletni 
naslov: http:edavki.durs.si. Za vpraš
anja zavezancev smo dosegljivi na 
naših telefonskih številkah 83 93 
318 in 83 93 338,« pojasnjuje Ire
na Vozlič Prpič.

Savinjčan

D elavci Izpostave M o zirje  bodo pob ira li napovedi na  
sedežih  vseh občin, po naslednjem  razporedu:

Občina Solčava 
Občina Luče 
Občina Nazarje 
Občina Rečica 
Občina Ljubno

torek, 17.4.2007  
torek, 17.4.2007  
torek, 17.4.2007  
torek, 17.4.2007  
četrtek, 19.4.2007

od 8. do 11. ure 
od 12. do 16. ure 
od 12. do 16. ure 
od 12. do 16. ure 
od 10. do 16. ure

Občina Gornji Grad četrtek, 19.4.2007 od 8. do 16. ure



O B Č IN SK I  SVET M OZ IRJE

Zaključni račun sprejet po skrajšanem postopku
Mozirski občinski svetniki so se 26. marca na redni seji »spopadli« z 

obsežnim dnevnim redom, ki so ga predelali v petih urah. Med drugim so 
sprejeli zaključni račun za preteklo leto, v prvi obravnavi pa dodobra pre
tresli odlok o programu opremljanja zemljišč.

' Prav slednji je  povzročil burne 
razprave, saj so svetniki že ob im
enu odloka pom iš lja li o njegovi 
spremembi. Odlok bo po sprejetju 
služil za izračun odmere komunal
nega prispevka, na katerega vpliva
jo  mnogi dejavniki, o kakšnem pro
gramu opremljanja zemljišč pa v

odloku domala ni govora. Pravtako 
so se svetniki spraševali glede elab
orata o poseljenosti, ki bo osnova 
za izdelavo aktov o m ožnostih  
novogradenj. E laborat naj bi bil 
predstavljen na naslednji seji sredi 
aprila.

Svetniki so znova spremenili odlok

o ustanovilvi Javnega zavoda za tu
rizem, kulturo, šport in mladino. Spre
memba gre na račun sestave sveta 
zavoda. Ta je bila predmet spre
membe odloka že sredi lanskega 
decembra. Spremenjeni odlok po 
novem v svetzavoda določa najmanj 
tri člane, ki so občinski svetniki.

Sprejetje bil tudi pravilnik o plačah 
in nagradah, ki določa nadomestila 
občinskim funkcionarjem, članom 
delovnih teles in drugih organov. 
Nadomestila so se povečala, občin

skim svetnikom  bo odslej za 
udeležbo na seji občinskega sveta 
pripadla sejnina v bruto znesku do
brih 90 evrov.

Svetniki so se strinjali z izplačilom 
delovne uspešnosti direktorici le
karne, pravtako pa ravnateljicama 
vrtca in mozirske šole. Delovna us
pešnost se odslej izplačuje enkrat 
letno, med drugim pa mora soglas
je  podati tudi ustanovitelj, v tem 
primeru Občina Mozirje.

Benjamin Kanjir

ZASKRBLJUJOČE ZD RAVSTVENO  STANJE O D RA SL IH  V CELJSKI REGIJI

Izrazito telesno nedejavna polovica odraslih
Na tiskovni konferenci Zavoda za zdravstveno varstvo Celje in Cindi Slov

enija so predstavili stanje na področju zdravja odraslih prebivalcev v 
celjski regiji in prizadevanja za zajezitev bolezni srca in ožilja. Med veden
jskimi dejavniki tveganja na Celjskem najbolj izstopajo telesna nede
javnost, debelost in tvegano pitje alkohola. Strokovnjaki poudarjajo, da 
bi lahko s pozitivno spremembo življenjskega sloga preprečili do 80  
odstotkov koronarne srčne bolezni, do 90  odstotkov sladkorne bolezni 
tipa II in približno tretjino vseh primerov raka.

Da bi znižali visoko stopnjo umr
ljivosti zaradi bolezni srca in ožilja 
ter drugih kroničnih obolenj, so v 
Sloveniji pred petimi leti pričeli izva

ja ti program primarne preventive 
na nacionalni ravni, ki temelji na 
preventivnih pregledih, pravočas
nem odkrivanju ogroženih in na
potitvah v zdravstveno vzgojne de
lavnice oziroma v programe sve
tovanja za zdravje. Po podatkih Cin
di Slovenija, kjer skrbijo za organiza
cijo, koordinacijo in vodenje izvajan
ja  zdravstveno vzgojnega dela, je 
bilo v okviru nacionalnega progra
ma v Sloveniji v obdobju od leta 
2 00 2  do 2 00 4  preventivno pre
gledanih skoraj 410 tisoč odraslih.

Ugotovljeno s tan je  g lede de
javnikov tveganja je  bilo zaskrblju

joče, razlike med posam eznim i 
slovenskimi regijami pa opazne. V 
celjski regiji je  zelo ogroženih 24 
odstotkov odraslega prebivalstva,

kar je za odstotek več v primerjavi s 
slovenskim povprečjem. Med de
javniki tveganja najbolj izstopajo 
telesna nedejavnost, debelost in 
tvegano pitje alkohola, slednje še 
posebej med moškimi.

Odraslim, kijih ogrožajo bolezni srca 
in ožilja, ponujajo svetovanje v 
zdravstveno-vzgojn ih  centrih, ki 
večinoma delujejo v okviru zdrav
stvenih domov. V celjski regiji jih je 
deset. Zdravniki napotijo v te pro
grame ogrožene posameznike po 
preventivnem pregledu. Lani so v 
zdravstveno-vzgojnih centrih po 
Sloveniji izpeljali okrog 2.000 krajših

delavnic o zdravem življenjskem 
slogu, dejavnikih Iveganja in testiran
ju hoje, pripravili pa so tudi preko 500 
daljših delavnic, namenjenih zdrave
mu hujšanju in prehranjevanju, giban
ju in opuščanju kajenja. Zdravniki v 
celjski regiji so lani v tovrstne de
lavnice napotili 2.464 odraslih.

Izvajalci programa primarne pre
ventive bolezni srca in ožilja, pred
vsem splošni ozirom a družinski 
zdravniki, opažajo v praksi več 
prob lem ov, z las ti s istem sko 
nerešene kadrovske probleme in 
preobrem enjenost zdravstvenih 
delavcev. Na drugi strani so opozo
rili tudi na problem siabe odzivnosti

populacije, še posebej slabo se 
odzivajo moški.

Strokovnjaki Zavoda za zdrav
stveno varstvo Celje so ob tem pou
darili pomen promocije zdravja v 
lokalnem okolju. Ni dovolj, da si 
posameznik prizadeva za boljše 
zdravje, ampak mora tudi živeti v 
razmerah, ki povečujejo možnosti 
za zdrave življenjske izbire. Prav 
zato, poudarjajo zdravstveni strok
ovnjaki, morajo biti vsi dejavniki v 
okolju usmerjeni v podporo zdravju: 
od zdravstvenega in socialnega 
varstva, do varstva okolja, političnih 
in gospodarskih struktur.

Franci Kotnik

VCEUSKI REGIJI:
- kadi skoraj 20%  odraslih,
-1 0%  odraslih tvegano uživa alkohol,
- 78%  pregledanih ima prekomerno telesno težo 
(z indeksom telesne mase nad 25  kg/m 2)

- debelost (z indeksom telesne mase nad 30  kg/m 2) 
je prisotna pri 33%  pregledanih,

- 4 8%  odraslih je izrazito telesno nedejavnih,
- prekomerno vrednost krvnega holesterola ima 67%  pregledanih,
- 38%  pregledanih oseb ima zvišan krvni tlak.

O B Č IN SK I  SVET LJUBNO

Potrdili nov statut in

poslovnik
»Iz zaključnega računa je razvid

no, da smo v preteklem letu dobro 
gospodarili, spoštovali zakonske in 
proračunske omejitve in varčevali, 
tako da nimamo proračunskega 
p rim an jk lja ja . Z investic ijsk im i 
odločitvami smo vplivali na blaginjo 
in razvoj občine, kar je  smisel in 
naloga vseh lokalnih skupnosti,« je 
v letno poročilo o izpolnitvi progra
ma dela za preteklo leto med dru
gim zapisala županja Anka Rakun. 
Svetniki so ga potrdili skupaj z zak
ljučnim računom.

Svetniki so obravnavali in sprejeli 
tudi predlog statuta in poslovnika.

Zaradi kopice sprememb in dopol
nitev zakona o lokalni samoupravi, 
ki so se zgodile v zadnjih letih, so se 
na Ljubnem odločili povsem posod
obiti obč insko »ustavo«. V nad
aljevanju seje so formirali odbor za 
prostorsko planiranje in gospodar
jenje z nepremičninami, v katerega 
so imenovali svetnike Milana Ma- 
ranška, Iztoka Podkrižnika, Blaža 
Presečnika, Primoža Budna in Ano 
Kladnik, terse seznanili s poročilom 
o delu zavoda Savinja, ki ga je  
pripravila direktorica Terezija Ma
vrič.

Savinjčan

m



SVET ZAVODA VARSTVEN O  DELOVNEGA CENTRA (VDC) S A Š A  ZAVRAČA P ISANJE M O Z IRS KE  CIVILNE INICIATIVE

Manipulacija s starši in varovanci
Svet zavoda VDC Saša je na za javnost zaprti 

seji, na kateri so sodelovali tudi predstavniki 
civilne iniciative iz Mozirja, društva Sožitje in 
zaposleni, zavrnil vse očitke na račun direk
torice VDC Saša Darje Lešnjak, ki naj bi bila po 
pisanju civilne iniciative glavni krivec za vse 
težave, ki jih imajo v mozirski enoti, in sploh 
neprimerna za vodenje zavoda.

Predsednik sveta zavoda Andrej Grebenšek 
pravi, dani naklonjen lovu na čarovnice, še manj 
se mu zdi primerno poigravanje z medsebojni
mi odnosi in svojeglavo razumevanje vloge Var
stveno delovnega centra Saša in posameznih 
enot. Grebenšek vabi civilno iniciativo k od
kritemu sodelovanju, vendar brez vmešavanja 
v delo zavoda in direktorice Lesnjakove. Razp
rava v kolektivu, med starši in društvu Sožitje je 
pokazala, da nobena stran ne sprejema trditev, 
k ijih  navaja civilna iniciativa, še manj način, ki 
bolj spominja na »aferaštvo« kot iskreno željo 
po pomoči.

»Vse razprave so tudi pokazale, da se stanje 
v vseh enotah in VDC kot celoti iz leta v leto iz
boljšuje, je  pa še nekaj pomanjkljivosti, katere 
bo potrebno odpraviti,« je  dejal Grebenšek in 
dodal, da ga zanimajo argumenti in merila, po 
katerih so avtorji prišli do trditev, navedenih v 
pismu, saj ne želi, da se s pavšalnimi obtožbami 
prizadene večinski, pozitivni del zaposlenih, v 
javnosti pa vzbudi lažen vtis, da kolektiv VDC ni 
dorasel svojemu delu.

O pisanju civilne iniciative so razpravljali tudi 
zaposleni v vseh treh organizacijskih enotah 
VDC v Velenju, Žalcu in Mozirju. Darja Fišer, ki v 
svetu zavoda zastopa zaposlene, je  zapisala, 
da VDC Saša deluje dobro in da večina zapos-

Direktorica VDC Saša Darja Lešnjak: »Ne 
verjamem, da mozirsko društvo Sožitje 

podpira neresnične obtožbe, saj dobro pozna 
delovanje posameznih enot VDC, še posebej 

enote Mozirje.« ( fo to :  E M S )

lenih dobro pozna cilje in vizijo, k ije  bila zastav
ljena skupaj z vodstvom. »Ob vsakem poskusu 
rušenja in spodkopavanja našega strokovnega 
dela in truda velike večine zaposlenih  smo 
presenečeni in prizadeti, da lahko nekdo z lažmi

PODELITEV REG IJSKE  BLAGOVNE ZNAMKE

»Z nasmehom narave iz 

SAŠA regije«
V soboto, 24. marca, je na velenjski Kmečki 

tržnic i potekala podelitev regijske blagovne 
znamke »Z nasmehom narave iz SAŠA regije« 
pride lova lcem  in predelovalcem  km etijskih 
produktov. Regijska blagovna znamka, oblikova
na pri projektu Kmečka tržnica kot inovativna 
prodajna struktura kmetijskih produktov, bo pov
ezovala vse občine Zgornje Savinjske in Šaleške 
doline in bo kupcem izdelkov in pridelkov zago
tavljala primerno kvaliteto.

Pravico do uporabe regijske blagovne znam
ke je na podlagi odločitve strokovne komisije 
prejelo dvana jst pride lova lcev ozirom a pre
delovalcev. Osnovni pogoj za pridobitev je bil, 
da so izdelki pridelani v SAŠA regiji, kvaliteto

izdelkov pa je  ocenila tudi nacionalna komisija 
Dobrote slovenskih kmetij na Ptuju. Vsi proda
jalci so si morali urediti registracijo dejavnosti, 
izpo ln je va ti pa m ora jo  tu d i san ita rn o - 
zdravstvene pogoje.

Pravico do uporabe regijske blagovne znam
ke so iz Zgornje Savinjske doline dobili: Ivan Čopar 
iz Mozirja za čebelje pridelke, Antonija Purnat iz 
Gornjega Grada za svežo zelenjavo, Marija 
Poličnik iz Gornjega Grada za svežo zelenjavo in 
sveže sadje, Jože Kumprej z Ljubnega ob Savinji 
za mlevske izdelke, svežo zelenjavo in sveže sadje 
ter Francka Špeh iz Luč za meso in izdelke iz 
mesa.

zasenči naša resnična prizadevanja, saj zaht
eva precej časa, da dokažemo nasprotno,« piše 
med drugim Fišerjeva z željo, da krivci končno 
dobijo ime in priimek ter prevzamejo odgovor
nost za povzročeno škodo.

Ravnanje civilne iniciative je  presenetilo tudi 
direktorico Darjo Lešnjak, saj je  prepričana, da 
delovanje VDC Saša poteka zakonito, stroko
vno in pregledno. Po njenem je  normalno, da 
vsi zaposleni niso pripravljeni sprejeti vizije 
novoimenovanega vodstva, manj razumljivo pa 
je, da posamezniki zlorabljajo svoje poslanstvo 
v VDC in manipulirajo z varovanci in njihovimi 
svojci.

»Njihovo ravnanje je skrajno nemoralno in ne
odgovorno do večine zaposlenih, ki se dnevno 
trudijo uresničevati potrebe naših uporabnik
ov in kvalitetno opravljajo svoje delo,« dodaja 
Lesnjakova, prepričana, da civilna iniciativa s 
takšnim načinom pisanja nima namena objek
tivno presojati delo VDC.

Savinjčan

N O VEM  ŽALEC

Odprte možnosti 
razvoja

V žalskem podjetju Novem, v katerem je naš
lo delo tudi znatno število Zgornjesavin- 
jčanov, bodo poslovno leto 2 0 0 6 /2 0 0 7  po 
prvih ocenah zaključili z minimalno izgubo 
ali pozitivno ničlo. Kljub za 17 odstotkov višji 
realizaciji od planirane, ki bo dosegla 51,5  
milijona evrov, ne bodo uspeli v celoti pokriti 
stroškov zaradi požara, ki jih je prizadel lani, 
ne glede na to pa so glede prihodnjega  
poslovanja zelo optimistični, saj so uspeli z 
različnimi ukrepi v proizvodnji doseči opazen 
napredek.

Podjetje Novem, ki proizvaja sestavne dele 
za avtom obilsko industrijo  in je sestavni del 
m ednarodnega isto im enskega koncerna s 
sedežem v Nem čiji, je  v lanskem  letu h itro 
povečevalo obseg proizvodnje in število za
poslenih. Sedaj jih  je  že 642, v vodstvu pod
je tja  pa pravijo , da v loka lnem  okolju  zelo 
težko na jde jo  ustrezne kadre za zasedbo 
strokovn ih  in vodstvenih  delovn ih  mest. V 
poslovnem  letu 2 0 0 7 /2 0 0 8  načrtu je jo  za 
četek proizvodnje treh novih proizvodov za 
Audi, Renault in Volvo. Glede na visoke za
gonske stroške večjega dobička ne načrtu
je jo , zelo spodbudno pa je  dejstvo, da ima 
žalsko podjetje znotraj koncerna Novem na
jvečji razvojni potencial.

Franci Kotnik
Franci Kotnik
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O BČ INSK I  SVET GORNJI GRAD

Proračun v kleščah finančnih bremen
Gornjegrajski občinski svetniki so 

potemeljiti razpravi potrdili zaključ
ni račun za preteklo leto, vendar s 
pripombo, da so bile pri realizaciji 
proračuna storjene nepravilnosti. V 
kolikor tega ne storijo, je bil kate
goričen predsednik odbora za pro
račun Andrej Presečnik, se z ne
pravilnostmi strinjajo.

Svetnik Niko Purnat je  ponovno 
poudaril premajhno transparent
nost občinskih financ in s tem pov
ezano odgovornost do javnosti, 
predvsem pa je zahteval podatek,

koliko sredstev je občina v pretek
lih letih nakazala na račun 
Probanke. Kot je  znano, je občinski 
račun blokiran od septembra lani 
in po razlag i referentke za pro
račun Zvonke Zakrajšek občina 
pred tem datumom Probanki sred
stev ni nakazovala. Temu je 
oporekal Andrej Presečnik, saj je po 
njegovih besedah splošno znano, 
daje  občina denar vsa leta odvaja
la na Engo in od tam Probanki.

Ob tem je  Presečnik na kratko 
komentiral zaključni račun in vrsto 
problemov, ki se skozi številke sicer

ne odražajo. »Če bi bila občina del
niška družba, uprava ne bi dobila 
razrešnice in bi imela težave pri 
prihodnjem poslovanju,« seje plas
tično izrazil Presečnik.

Največje breme za občinske fi
nance še naprej ostaja Engo in vse 
bolj očitni pokazatelji, da Občina 
Gornji Grad ne bo zmožna izpolniti 
pogojev, pod katerimi bi bil Holding 
Slovenske elektrarne pripravljen 
kupiti gornjegrajsko podjetje za 
proizvodnjo toplotne energije.

Dodatne težave povzroča de
jstvo, da tako Probanka kot Vegrad

Gornjegrajcem nista pripravljena 
p retirano »odpuščati« slabega 
poslovanja iz preteklosti. Ob tem je 
bil najbolj konkreten svetnik Rafko 
Žerovnik s predlogom, da občinski 
svet izreče nezaupnico direktorju 
Enga mag. Alešu Bratkoviču, saj po 
njegovem Bratkovičevo delo ne 
prinaša želenih učinkov. Večina 
svetnikovježerovnika podprla, ven
d a le  obveljal predlog župana Stan
ka Ogradijo, naj se z Bratkovičem 
»ukvarjata« nadzorni svet in skup
ščina Enga.

Savinjčan

K O M E N D A

Odprt največji poslovno-kmetijski center v Sloveniji
V Potoku pri Komendi je  podjetje 

Interexport v petek odprlo največji 
in najsodobnejši poslovno-kmeti- 
js k i cen ter v S loveniji površine 
1.600 kvadratn ih  metrov. Kme
tovalci tako lahko končno dobijo 
vse na enem mestu, novost pa je 
nakup traktorjev po načelu »staro 
za novo«, česar doslej v Sloveniji še 
ni bilo. Podjetje Interexport je  ob tej 
priložnosti Občini Komenda dotira
lo 5 .000 evrov za sofinanciranje 
cepljenja deklic proti virusu HPV, 
ki povzroča raka na materničnem 
vratu.

Poslovno-kmetijski center v Komendi se razprostira kar na 1.600 
kvadratnih metrih površine ( fo to :  J o ž e  B iš č a k )

V soboto je  bil v poslovno-kmeti- 
jskem  centru  dan odp rtih  vrat. 
O b iskova lc i so si med d rug im  
lahko ogledali največji in najdražji 
traktor v Sloveniji -  Fendtov black 
beauty, ki stane 195 tisoč evrov, 
poleg tega pa še številne traktorje, 
kombajne, balirke, stroje za obde
lavo tal, trosilce, sejalnice, škropil
nice, prikolice in ostale izdelke iz 
široke prodajne paleto, ki z najsod
obnejš im i teh n ičn im i rešitvam i 
nagovarja  s lehernega  p od je t
nega gospodarja.

KF
_______________________ ;______ J

O B Č IN SK I  SVET SOLČAVA

Župan ni prepričal 

svetnikov

VRTEC M OZ IRJE

Nove ekonomske cene
Cene oskrbnine se v mozirskem vrtcu s prvim aprilom v povprečju pov

ečujejo zo sedem odstotkov. Tako visoko povišanje gre večinoma na račun 
popoldanskega oddelka, ki ga je vrtec v soglasju z Občino Mozirje odprl 
lanskega septembra.Svetniki občine Solčava so se na 

zadnji seji soočili samo z dvema 
točkama dnevnega reda, in sicer so 
v drugem branju obravnavali pro
račun za letošnje leto ter v nad
aljevanju potrdili sklep o začasnem 
financiranju občine. Slednji je logič
na posledica zavrnitve predloga 
proračuna, saj se večina svetnikov 
ne strinja z županom Alojzom Lip
nikom, ki je 115 tisoč evrov načrtoval 
za nakup nekdanjega hotela Rinka.

Lipnik želi iz propadajoče Rinke 
ustvariti upravni in družabni center 
Solčave, zgornji prostori pa naj bi 
služili za stanovanjske namene. Če

hočejo v resnici gospodariti s svo
jim  prostorom, potem bo potrebno 
preprečiti, da bi postali tujci lastniki 
nepremičnin, trdi Lipnik, ki želi tujce 
videti kot obiskovalce in ne kot gos
podarje. V osnovi se s takšnim raz
m išljanjem strinjajo tudi svetniki, 
problem se pojavi pri vprašanju 
upravičenosti takšnega nakupa, 
saj je  jasno, da je  občina že po 
definiciji slab gospodar. Ker pro
račun ni bil potrjen, so se svetniki 
odločili za zasilni izhod, to je  začas
no financiranje po dvanajstinah, ki 
lahko traja največ tri mesece.

Savinjčan

Na osnovi letnega delovnega 
načrta , ki je  ovrednoten v f i
nančnem planu, vrtci v skladu z 
rastjo življenjskih stroškov vsako 
leto korigirajo ekonomsko ceno. 
Slednjo morajo potrditi občine kot 
ustanoviteljice. Cena je podlaga za 
izračun višine deleža, ki ga za os
krbnino svojih o trok prispevajo 
starši. Glede na dokaj nizek življen
jski standard plačujejo starši, ki im
ajo otroke v mozirskem vrtcu, v pov
prečju zgolj 20 odstotkov ekonom
ske cene, razliko do polne pa pris

peva občina iz proračunskih sred
stev.

Zaradi ustanovitve popoldanske
ga oddelka seje vzgojnemu osebju 
v vrteškem kolektivu pridružila še 
ena strokovna delavka z visoko izo
brazbo. Strošek dela, torej plače in 
prispevki, predstavljajo v strukturi 
ekonomske cene okoli 80-odstot- 
ni delež. Občine na plače delavcev 
nimajo vpliva, saj je  njihova višina 
določena s kolektivno pogodbo in 
zakonom.

Benjamin Kanjir



PREDAVANJE LOJZETA PETERLETA V MOZ IRJU

Krščanstvo prisotno tudi brez omembe v ustavi

Za Lojzeta Peterleta je krščanstvo prisotno na vseh nivojih delovanja 
Evropske unije ( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

V mozirski župnijski dvorani je 
evropski poslanec Lojze Peterle 
3 0 . marca spregovoril na temo 
Evrope in krščanstva. Predavanja 
se je udeležil širši krog ljudi, ki so 
z zanimanjem spremljali poslan
čevo predavanje.

Po Peterle tovih  besedah je  
krščanstvo prisotno na vseh nivo
jih  delovanja Evropske unije, in to 
kljub dilemi, ali naj bo v novi ustavi, 
ki čaka na sprejem in je predmet 
mnogih usklajevanj, krščanstvo 
omenjeno ali ne. Evropska unija 
tem elji na m edsebojnem  spoš
tovanju med članicami, ki so se v 
preteklosti mnogokrat borile v ra
z ličn ih  vojnah, te rja joč m ilijone

žrtev. Evropa je bila vedno mešani
ca različnih kultur in religij. Vsako
vrstna duhovnost pa prihaja iz iste

ga vira, ne glede na to, kako mu 
da jem o  ime. Dejstvo je , da je  
krščanstvo kot največja evropska

religija, skupnosti dalo neizbrisen 
pečat, tako v podobi, kakor misel
nosti. Nesmiselno bi zato bilo gra
diti prihodnost skupne Evrope na 
novih temeljih, če so stari trdni in 
dobri.

Peterle je spregovoril o veselju do 
življenja, ki ga Slovencem večinoma 
manjka. Rodnost se manjša in skrb 
za izgubo težko pridobljene lastne 
identitete ne sme biti odveč.

Poslanec se je ob koncu preda
vanja izzvan dotaknil svoje predsed
niške kandidature. Njegova načela 
ostajajo ista, na podlagi izkušenj in 
sedanjega dela bo med volivci iskal 
podporo, potrebno za izvolitev na 
mesto predsednika države.

Benjamin Kanjir

ČEBELARSKA  ZVEZA SA -ŠA

Zveza je v manj kot enem letu obstoja dobro zaživela
V Mozirju so se 16. marca zbrali predstavniki društev, ki sestavljajo 

Čebelarsko zvezo zgornjesavinjsko-šaleškega območja. Povabilu so 
se odzvali tudi številni gostje tako iz čebelarskega kot družbenega po
dročja.

Priznanje Antona Janše je Martinu Pahovniku v imenu čebelarske 
zveze izročil predsednik Marko Purnat ( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

Osrednja tema srečanja je bil pre
gled dela, ki so ga opravili, in za to 
potrebnih denarnih tokov. Pravtako 
so potrdili delovni in finančni načrt 
za letos. Udeleženci so se strinjali, 
da je  ČZ SA-ŠA dobro zaživela in v 
manj kot enem letu od svoje ustano
vitve opravila veliko dela. Med večje 
dosežke poleg pom oči svo jim  
članom štejejo predvsem številna 
p raktična  in teo re tična  izob ra 
ževanja, izdajo treh številk glasila 
Čebelica Saša in začetek aktivnos
ti za vzpostavitev vzrejališča ple

menskih matic pasme kranjska siv
ka. Predsednik Marko Purnat je  v 
delovnem načrtu predlagal nad
aljevanje dosedanjega dela, saj so 
bili z dosedanjim vsi prisotni zado
voljni.

Zbranim je spregovoril tudi Bošt
jan Noč eden od podpredsednikov 
Čebelarske zveze Slovenije. Zveza 
je  trenutno brez predsednika, saj je 
Franc Čebulj, ki je na tem položaju 
zamenjal Lojzeta Peterleta, podal 
odstopno izjavo že v novembru. 
Torej ni bil na čelu zveze niti eno celo

leto. Uradno bodo njegov odstop 
sprejeli na občnem zboru zveze. 
Noč je v Mozirju povedal, da bo kan
didiral za predsednika zveze za eno 
leto in je  hkrati podal pisni predlog 
svojega dela, ki ga je tudi podrobno 
obrazložil. Med drugim je dejal, da 
vsi cenimo domače mesne izdelke, 
za med pa je marsikomu vseeno, od 
kod je, le da je  cena ugodna. »Ena 
od mojih p riorite t bo prom ocija  
našega medu. Kot kvaliteten

pridelek naše avtohtone čebele 
sivke naj postane povsod pre
poznaven in naj ga kot protokolar
no darilo podarjajo najvišjim gos
tom,« je  povedal.

Marko Purnat je nato podelil štiri 
priznanja Antona Janše zaslužnim 
čebelarjem. Ves dogodek pa so z 
duhovito igrico in plesnimi vložki 
popestrili učenci osnovne šole 
Nazarje.

Marija Lebar

SAV IN JSKO -ŠA LEŠKA  G O S P O D A R S K A  ZBO RN ICA

Volitve pred vrati
Pred člani nove, prostovoljne Gospodarske zbornice Slovenije (GZS) so 

volitve organov upravljanja. Po sklepu skupščine GZS mreža združenj in 
območnih zbornic ostaja še naprej volilna baza za neposredne volitve 
njihovih upravnih odborov in predstavnikov v skupščino GZS. Tako kot v 
ostalih območnih zbornicah bodo volitve potekale tudi v savinjsko-šaleš- 
ki zbornici.

V teh dneh poteka evidentiran
je kandidatov za 15-članski uprav
ni odbor, v katerem  bi m ora lo  
glede na delež realizacije, število 
zap os le n ih , sredstva  in v iš ino  
članarine sedeti kar 80  odstotk
ov predstavnikov velikih gospo
darskih družb, toda upravni od
bor v sedanji sestavi se je  odločil, 
d a je  potrebno spodbujati č lan
stvo srednjih in malih podjetij, zato 
bo v p rih o d n je  ses tava  up

ravnega odbora naslednja: štirje 
predstavnik i m alih podjetij, pet 
predstavnikov srednjih podjetij, 
pet predstavnikov velikih podjetij 
in direktor območne zbornice po 
svo ji funkc iji. Končna baza vo
livcev bo, upoštevajoč morebitne 
izstope, oblikovana do 15. aprila, 
poziv za evidentiranje kandidatov 
za člane upravnega odbora pa bo 
odprt še do 11. aprila.

Franci Kotnik



IN ŠTRUKTORJ I SLO VEN SK IH  M ARKAC ISTO V  SPREJEL I PLAN DELA IN RAZDELILI NALOGE ZA TEKOČE LETO

Zakonodaja usmerja planinski korak

Božo Jordan, soavtor priročnika za markaciste, je starosta 
slovenskih markacistov in vrhunski poznavalec slovenskih planinskih 

poti ( fo to :  E M S )

Na podlagi zakona o planinskih 
poteh so na Planinski zvezi Sloven
ije (PZS) pripravili nov priročnik za 
markaciste, nekakšno malo usta
vo, ki je po mnenju vodje izobra
ževanja pri podkomisiji za planin
ske poti in podpredsednika PZS 
Stanka Gašpariča dobra osnova za 
delozmarkacisti.

Planinske poti postajajo vse bolj 
obljudene, zato je delo markacistov 
eno ključnih poslanstev znotraj os
rednje o rgan izac ije  slovenskih  
planincev. Inštruktorji markacistov 
so si v Mozirju razdelili naloge in 
določili lokacije za tečaje markacis
tov. V Sloveniji je vsako leto od 50 
do 60 članov planinske organizac
ije, ki želijo opraviti tečaj za marka
ciste.

Znotra j Savin jskega m edd
ruštvenega odbora  p lan inskih  
društev trenutno deluje okoli sto 
markacistov in trije inštruktorji. Ob

Gašpariču še Florjan Nunčič in 
Božo Jordan, ki je tudi soavtor pri
ročnika za markaciste. Letos bodo 
organizirali tudi tečaj za inštruktor
je, saj usposobljenih strokovnjakov 
primanjkuje, poleg tega je  potreb

no sedanjo ekipo pomladiti in raz
bremeniti.

»Zaradi nedorečenega fina n 
ciranja letos ne bo načrtovanega 
licenčnega usposabljanja. Dobre in 
slabe strani vidim tudi v novem finan

ciranju vodij tečajev, ki bo potekalo 
preko avtorskih pogodb. Obstaja 
bojazen, da se bo število ljudi, ki so 
pripravljeni žrtvovati lasten dopust 
in proste dneve zmanjšalo. Ni prob
lem dobiti sredstev na podlagi do
brih projektov, večji problem  je  
sredstva na pravi način razdeliti in 
porab iti. Poudarjam , p rogram i 
morajo biti ne samo napisani, am
pak tud i realizirani,« je  povsem 
konkreten podpredsednik sloven
ske planinske organizacije.

Naloge markacistov se seveda ne 
končajo pri urejanju planinskih poti. 
V kratkem bo na razpolago nov 
kataster p laninskih poti z vsemi 
potrebnimi podatki za varno hojo v 
s lovenskih  p lan inah in gorah. 
Stanko Gašparič pravi, da je bilo 
opravljeno veliko delo tudi v planin
skih društvih, kjer so pripravili vse 
potrebne informacije o razmerah 
na terenu.

Savinjčan

D RU ŠTVO  UPOKOJENCEV NAZARJE

V prihodnje tudi sosedska pomoč
Društvo upokojencev Nazarje je v preteklem letu pripravilo veliko ak

tivnosti, ki so se jih udeležili številni njihovi člani. Po besedah predsedni
ka Janeza Štiglica niso skrbeli le za druženje na izletih in srečanjih, tem
več so bili v društvu aktivni tudi pri ročnodelskem krožku. Izdelke so 
postavili na ogled spomladi.

Po besedah predsednika Janeza Štiglica v društvu niso skrbeli le za 
druženje na izletih in srečanjih, temveč so bili aktivni tudi pri 

ročnodelskem krožku ( fo to :  M a r i ja  Š u k a lo )

Prav tako so bili skozi vse leto nji
hova velika skrb bolni in onemogli. 
Te so obiskali doma ali v domovih 
starejših krajanov in jih razveselili s 
skromnimi darili. Ob zaključku leta 
so pripravili družabno srečanje z

bogatim  ku ltu rn im  program om  
nazorskih osnovnošolcev.

Na občnem  zboru, ki so ga 
pripravili tretjo marčevsko soboto 
v nazorski osnovni šoli, so spregov
orili tudi o Univerzi za tretje življen

jsko obdobje, ki naj bi delovala v 
občini Nazarje. V njej bi se družili 
upokojenci in pripravlja li ustvar
jalne delavnice. Kakšna bi bila njiho
va tematika, bi odločil programski 
svet. Nazorski upokojenci so si za

dali tudi organizacijo predavanj z 
raz lično  tem a tiko  in razvijan je  
sosedske pomoči ter spodbujanje 
raz ličn ih  ob lik  rekreativnih  de
javnosti.

Marija Šukalo

NAZARJE

Ob vodi celo televizor
V krajevni skupnosti Nazarje so se očiščevalne akcije kraja, napove

dane za 24. marec, lotili teden dni pozneje ob pomoči ribičev, turističnih 
delavcev in predstavnikov krajevnega odbora. Pomagali so jim tudi neka
teri osnovnošolci.

Čeprav je  zaradi slabe napovedi 
vremena ponovno kazalo, da 
čiščenje Nazarij ne bo uspelo, so bili 
udeleženci, ki sose vzgodnjih jutran
jih urah zbrali pri gasilskem domu, pri 
svojem delu uspešni. Očistili so 
obrežje Drete in Savinje vse do meje 
s sosednjo občino Mozirje in pri tem 
nabrali za skoraj dva kontejnerja ra
zličnih odpadkov.

Po besedah podžupana občine 
Nazarje Mateja Pečovnika so ob reki 
pobirali polivinil, pločevinke, plas
tenke in stiropor. »V letošnji akciji smo

našli celo televizor, razne avtomobil
ske dele in ostalo pločevino. Čeprav 
vsako leto ugotavljamo, da je vse 
manj smeti ob reki, ne vem zakaj 
nevestneži ob organiziranem odvo
zu kosovnih odpadkov kar dvakrat 
na leto, le-te še vedno zavestno 
mečejo v reko ali odlagajo v bližnje 
gozdove,« je  o akciji povedal 
Pečovnik, kije zadovoljen, da so tudi 
osnovnošolci doprinesli svoj delež k 
bolj čistem u okolju, saj so po 
Nazarjah pobirali smeti v ponedeljek.

Marija Šukalo



LEPA NJIVA SPET LEPA

Krajani združili mo«
Krajani Lepe Njive so preteklo soboto zavihali rokave, razdelili zelene 

vrečke, vse z enim skupnim ciljem: narediti Lepo Njivo spet lepo. Skupina 
dvajsetih prostovoljcev je smeti pobirala hkrati na treh lokacijah in v enem 
dopoldnevu so nabrali resnično veliko smeti, za katere je kar težko ver
jeti, da so »zrasle« na kraju samem. Najhuje je ob cestah, kjer je moč najti 
praktično vse.

Leponjivčani sumijo, da so za smeti ob glavnih cestah krivi tisti, ki 
jim kraj ne predstavlja doma ( fo to :  B a rb a ra  F u ž ir )

Najbolj bode v oči dejslvo, da so 
odkrili divje odlaganje ne sam o 
posam eznih sm eti, am pak tud i 
utečeno odlaganje polnih vrečk za 
smeti (najbližji smetnjakje oddaljen 
le slabih 200 metrov). Leponjivča
ni upravičeno sumijo, da za slabo 
stanje ob glavnih cestah niso krivi 
krajani sami, ampaktisti, ki popolno

ma brezbrižno, brezvestno in (tudi) 
prehitro prečkajo ta kraj in jim  ta ne 
predstavlja doma, ampak zgolj po
tencialni prostor za odlog smeti. So 
pa akcije, kakršna je bila ta, dokaz, 
da sta ozaveščenost in spoštovan
je lepe, neokrnjene narave še ved
no globoko prisotni.

Barbara Fužir

M OZIRJE

Nihče noče živeti med

smetmi
V skrbi za čistejše okolje izvajajo društva v tem času očiščevalne akcije.
V Mozirju so člani različnih društev čistili že ves pretekli teden, marsik

do pa bo svoje dolžnosti opravil še v prihodnje.
Čiščenje zajema predvsem pobi

ranje pločevink, papirja, plastike in 
ostalih nesnag, katerih mesto nika
kor ni v naravi. Ne ob sprehajalnih 
poteh, ne ob nabrežinah voda in ne 
v okolici objektov.

Med drugim i so se očiščevalne 
akcije lotili tudi člani Društva upoko
jencev iz Mozirja. Poskrbeli so za 
lepši videz ob »oblegani« pešpoti 
med Mozirjem in Nazarjami.

Predsednik društva Stane Pod- 
sedenšekje ob tej priliki pojasnil, da 
so se nedavnega obiska v parla
mentu, o katerem smo pisali v 9. 
številki Savinjskih novic, udeležili 
član upravnega in nadzornega 
odbora, poverjeniki in vodje sekcij, 
skratka vsi tisti, ki so zaslužni, da 
mozirsko upokojensko društvo de
luje aktivno in uspešno.

Benjamin Kanjir

Člani Društva upokojencev iz Mozirja so poskrbeli za lepši videz ob 
pešpoti med Mozirjem in Nazarjami ( fo to :  S ta n e  P o d s e d e n š e k )

ČEBELARSKO  -DRUŠTVO M O Z IRJE

Za občinski praznik pohod po čebelarski poti

Člani Čebelarskega društva Mozirje so se na očiščevalno akcijo 
odpravili izpred svojega panoja na trgu ( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

V Čebelarskem društvu Mozirje 
so s pripravami za čebelarsko pot 
začeli že jeseni. Slovesno odprtje 
načrtujejo za občinski praznik. Na 
otvoritvi pričakujejo veliko število 
udeležencev, saj bosta kot soor
ganizatorja pohoda sodelovala 
tudi Občina Mozirje in Turistično 
društvo Mozirje.

V mozirskem čebelarskem društ
vu se že nekaj časa posvečajo tudi 
temu, kako v kraj privabiti več gos
tov in jim  ponuditi čebelje in ostale 
dobrote. Pri tem računajo na tržno 
nišo, ki jo  predstavlja čebelarski tu
rizem. Za uresničevanje tega cilja 
so se odločili izpeljati projekt čebe
larske poti. Pričela se bo pri panoju 
društva na trgu v Mozirju, se pov
zpela do cerkve sv. Roka na Brezju, 
od tod pa v Šmihel in Radegundo.

Pot bodo p redstav ili v posebni 
zgibanki. Obhod, ki bo trajal okoli pet 
ur (po izbiri tudi krajša različica), bo 
ponudil možnost obiskati številne 
čebelnjake in domačije, kjer bo na

voljo medena ponudba. Manjkalo 
pa ne bo niti drugih krajevnih dobrot 
in kulturnih zanimivosti, tako da bo 
poskrbljeno za telo in dušo.

Pot bo primerna tudi za družinske

izlete, saj po težavnosti ne bo pre
kašala fizičnih sposobnosti najmla
jših in tudi ne tistih malo starejših. 
Označena bo z rumenimi šester- 
okotnim i markacijam i, ki simbol
iz ira jo  čebeljo celico. Namestili 
bodo sm erne tab le  ozirom a 
rumene puščice, za lažjo orientac
ijo pa bo poskrbel še zemljevid, na
tisnjen na zgibanki.

Zadnjo marčevsko soboto so se 
člani društva pridružili očiščevalni 
akciji in očistili del nove čebelarske 
poti. Pred panojem seje zbralo de
vet članov, kar je precej, če upošte
vamo starostno povprečje društ
va. Na poti do Rožnika so s smetmi 
napolnili kar dvanajst vreč, pa tudi 
kosovnih odpadkov, kot so gume, 
um ivalniki, posoda in sanitarna 
keramika, seje nabralo kar precej.

Marija Lebar



Obletnica rojstna generala Ulaistra

Piše: Aleksander Videčnik

29. marca je  minilo 133 let od rojstva generala 
in pesnika Rudolfa Maistra, velikega borca za 
Maribor, Štajersko in severno mejo. General 
Maister, kije imel tudi pesniško ime Vojanov, seje 
rodil 29. marca 1874 v Kranju, umrl pa je 26. julija 
1934 v Uncu.

NJEGOVA VOJAŠKA POT
Zaradi izgube očeta je  moral prekiniti šolanje 

na ljubljanski gimnaziji inje po dokončanemu 6. 
razredu odšel na Dunaj in se vpisal v dvoletno 
Domobransko kadetnico. Kot častniški pripravnik 
je služil v Celovcu in v Ljubljani, tu seje kot zaveden 
Slovenec vključeval v slovensko kulturno in 
družabno življenje. Leta 1908 je bil prestavljen v 
Przemyšl v Galicijo, tam je postal stotnik in pov
eljnik podčastniške šole. Nato gaje službena pot 
vodila preko Celja v Maribor, kjer je med prvo 
svetovno vojno napredoval v majorja. V Mariboru 
se je povezal z vodilnimi slovenskimi politiki in 
sodeloval z Narodnim svetom za Štajersko.

Spričo velike nevarnosti, da bodo nemški Avstr
ijci zasedli in obdržali Maribor ter velik del sloven
ske Štajerske, je 1. novembra 1918 prevzel vojaš
ko poveljstvo nad Mariborom in Spodnjo Štajer
sko. Vse to območjeje podredil Narodnemu svetu 
za Štajersko, ki ga imenoval za generala, da bi kot 
tak lažje opravil vojaške naloge, ki so se kazala kot 
neizbežne, Nemci v Mariboru so imeli povsem v 
rokah občino Maribor in so si glasno prizadevali 
za vključitev mesta v nemško Avstrijo.

NEMIRNI MARIBOR
Nemci niso stali križem rok in so si tudi s štra

jkom železničarjev in drugim nasiljem prizadevali 
za nemški Maribor. Zato je general Maister ob
javil splošno mobilizacijo na območju Štajerske. 
Narodna vlada v Ljubljani Maistrovim ukrepom 
ni bila naklonjena oziroma jih ni priznala. Trdno 
pa gaje podpiral Narodni svetza Štajersko in tako 
je kljub vsemu že novembra 1918 spravil na noge 
armado 4.000 vojakov in 200 častnikov, to so 
bili pretežno narodno zavedni izobraženci.

R e s je  m ora l km alu  oprav iti z nem škim i 
oboroženci, ki so pod okriljem občine Maribor 
izvajali razna samovoljna nasilja in pritiske na Slo
vence. To se je  zgodilo 23. novembra 1918. Ta
koj za tem je zasedel celotno štajersko mejo in jo 
tudi obranil. Tako je  potem potekala državna 
meja po sklenitvi mirovne pogodbe večinoma po 
tej zasedbeni liniji. Organiziral je  obmejna pov
eljstva, za naše obm očjeje to bilo v Šoštanju in 
pripravljal zasedbo slovenskega govornega ob
močja na Koroškem, to je tudi storil. Toda zaradi

svojevoljne politike Narodne vlade v Ljubljani se 
je moral s Koroške umakniti v letu 1919.

UMIKS KOROŠKE IN POSLEDICE
Ob umiku so njegovi vojaki uspeli narediti nem

ogoče -  demontirali so Mohorjevo tiskarno v 
Celovcu in jo varno prepeljali v nekaj vlakih na 
Prevalje, kjer je potem najstarejša slovenska 
knjižna založba spet delovala. Ljubljana je sicer 
brez povezave z Maistrom postavila tako imeno
vano Lavričevo vojsko, ki pa ni kaj prida postorila 
proti nemškemu načrtu za novo državno mejo. 
Vsekakor pa je  delovala povsem samostojno!

Avstrijci so se zavedali moči Maistrovih borcev 
in predlagali mejo na Dravi, toda spet so politiki v 
Ljubljani delovali neodločno in samovoljno. Tako 
tudi do tega dogovora ni prišlo. Stvari so se vse bolj 
zapletale in to so izkoriščali avstrijski politiki, ki so se 
udinjali ameriškemu delu mirovne komisije, karje 
končno pripeljalo do plebiscita. Predsednik ZDA 
Wilson je sicer zastopal stališče, da se naj narodi 
sami odločajo, v kateri državi bodo živeli. Toda, kot 
jevsvojih številnih zapisih o dogajanju med pripra
vami in med samim plebiscitom zapisal dr. Ude, ki 
je bil tajnik Narodnega sveta v Velikovcu, so se 
dogajale vidne nepravilnosti v škodo Slovencev.

TAKO SO IZGUBILI SLOVENSKO 
OBMOČJE KOROŠKE

Kot piše v svoji študiji o dogajanjih na Koroškem 
v letih 1918-1919 dr. Ehrlich, koroški Slovenec in 
duhovnik ter član Narodnega sveta koroških Slo
vencev, v Mohorjevem koledarju za leto 1922, 
je šlo za vsestransko prevaro in krivično odločitev 
v škodo Slovencev na Koroškem. Vpliv ameriške
ga dela mirovne komisije pod vodstvom polko
vnika Daunaje bil izredno velik in odločno na strani

avstrijskih interesov. To je seveda bilo tem lažje, 
ker je vlada v Ljubljani delovala neenotno in 
domala brezbrižno, ko je šlo za vprašanje Ko
roške in dogajanj tam.

To so dokazali tudi ob obisku delegacije ko
roških Slovencev v Ljubljani, ko so prišli prosit za 
pomoč in izražali skrb za slovenski narodnostni 
obstoj na Koroškem. Tedaj niso pokazali razume
vanja za brate onstran Drave in tako je potem 
ostalo. Tudi pozneje nastala vlada SHS ni storila 
kaj posebnega za to, da bi bil položaj Slovencev 
na Koroškem lažji in narodni obstoj zagotovljen.

BORCI ZA SEVERNO MEJO NA LJUBNEM
Ob tej prilik i spet spom nim o na delovanje 

Celjske legije borcev za severno mejo v naši do
lini. Večkrat smo že izčrpno pisali o tem, da je ta 
legija prostovoljcev prišla takoj po prvi svetovni 
vojni na Ljubno, od koderje branila naše hribovske 
kmetije pred nasiljem nemških roparskih tolp, ki 
so delovale Iz Črne.

S spoštovanjem se spomnimo na naše pred
nike, ki so se kar množično vključili v to enoto 
borcev za severno mejo. Njihova zasluga je, da 
so v ostrem boju s posadko nemških oboro- 
žencev v Črni, dosegli njihov umik, saj so ti 
doživeli ob napadu Celjske legije hud poraz. 
Zato si lahko štejemo v čast, da so na Ljubnem 
ustanovili Društvo general Maister, ki skrbi za 
spomin na tiste čase, ko so bili naši domovi 
ogroženi s strani nemške soldateske. Občina 
Ljubnoje pred leti namestila spominsko ploščo 
Celjski legiji oziroma borcem za severno mejo, 
Na tak način se je  oddolžila času bojev za sev
erno mejo in dejanjem za svobodno domovino 
ob Dreti in Savinji.

Sščemo sfare fotografije

Skupina rezervistov jugoslovanske vojske v Dobriji na Koroškem leta 1940. Na sliko, ki jo je 
poslal domov Fran Es, je zapisal besedilo s spomenika koroškim borcem: »0, jaz ne spim, le 

čakam in čakam vas, da skupaj gremo čez Št. Vid k bratom našo Žilo pit.« Na sliki, ki jo hrani 
Lijana Blagovič, so tudi Mozirjani, tretji z leve sedi Jože Trogar, 4. Franc Brezovnik in 3. z

leve stoji Fran Es.
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SREČANJE SLO V EN SK IH  ŽUPANJ V SLO VEN SK I  B ISTR IC I

Ve« kot je občin, manj je županj
V teh spomladanskih dneh veliko govori

mo o materah in ženah. Prirejamo jim 
razne proslave, imamo kar dva praznika na 
to temo. Kako pa je v resnici z uveljavljan
jem ženske v našem, še vedno pretežno 
»moškem« svetu?

Če odmislimo skandinavske države, kjer 
ženske v politiki zasedajo vidno mesto, in 
nekatere posameznice drugod po svetu, so 
ženske na visokih položajih še vedno redko
st. Nič drugače ni pri nas, čeprav imamo 
nekje zapisane tako imenovane »ženske« 
kvote, to pomeni predpisan odstotek žensk 
v strankah in političnih telesih. A kvote niso 
tisto, kar bo spremenilo razmerje spolov na 
položajih, pač pa ustrezni ukrepi, ki bodo 
ženske razbremenili.

O tem smo se pogovarjali z županjo občine 
Ljubno Anko Rakun, ki se v političnih vodah 
izvrstno znajde že dalj časa. Da njeno uspeš
no delo ni neopaženo, priča tudi letošnji iz
bor revije Jana za Slovenko leta. Izmed šte
vilnih uspešnih žensk na različnih področjih 
so izbrali dvanajst finalistk, mednje pa seje 
uvrstila Rakunova.

»Dogodki ob razglasitvi Slovenke leta so bili 
res nekaj posebnega. Sprejel nas je ljubljan
ski župan, obiskale smo parlament, kjer nas 
je gostil France Cukjati, še posebej slovesen 
pa je bil večer v ljubljanski operi, kjer je poteka
la razglasitev. Meni uvrstitev v finale pomeni 
veliko. To priznanje pa delim z vsemi tistimi, ki 
jih v življenju srečujem in mi pomagajo, da 
svoje ideje lahko uresničim . To je  moja 
družina, prijatelji, kot se je v podpori na zad
njih volitvah izkazalo, pa tudi moji občani,« 
pravi Rakunova.

Na vprašanje, ali je Slovenija že »zrela« za 
predsednico, Anka Rakun meni, da ni 
mogoče odgovoriti z enim stavkom. Stvari

so bolj kompleksne. »Če pa bi pogledali trend pri 
županjah, bi karikirano lahko rekli, daje vsako leto 
več občin in manj županj.

V Sloveniji je namreč več kot 80  občin in po 
zadnjih volitvah samo sedem županj. O tem smo 
slovenske županje govorile tudi na srečanju, ki 
smo ga imele marca v Slovenski Bistrici. Tam smo 
med drugim sodelovale na dobrodelnem kon
certu, obiskal pa nas je  tudi minister Ivan Žagar. 
Strinjale smo se, da so taka srečanja tako na sim
bolni kot na delovni ravni potrebna in jih bomo 
imele večkrat na leto, gostila pa jih bo vsakič dru
ga občina.«

Marija Lebar

Ljubenska županja Anka Rakun: »V Sloveniji 
je več kot 80 občin in po zadnjih volitvah 
samo sedem županj.« ( fo to :  M a r i ja  L e b a r)
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70 likovnih del za Bolnišnico Topolšica
voljo več kot dvesto slik manjšega 
formata.

Ker je  bil neum orni likovnik iz 
Mozirja še donedavnega znan izk
ljučno po svojih risbah fantazijske
ga cvetja, na katerih so dominirale 
ostre in precizne linije, je njegov 
»preskok« v slikarski tehniki na tem
pero toliko bolj zanimiv. Za lažjo 
predstavo tokrat objavljamo dve 
izmed njegovih številnih slik imagi
narnega sveta.

Franci Kotnik

L jub ite ljsk i likovni ustvarja lec 
Vlado Parežnik iz Mozirja seje lotil 
pohvale vrednega humanitarnega 
projekta, in sicer bo 70 svojih nove
jših del v tempera tehniki prodal v 
času od 15. marca do 15. aprila, 
celoten izkupiček od prodaje pa 
podaril Bolnišnici Topolšica za na
kup CT aparata za zgodnje od
krivanje rakavih bolezni. Parežnikje 
svoja dela razstavil v domačem at
eljeju na Levstikovi 9, za lažjo izbiro 
pa je zainteresiranim kupcem na
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Svojim cenjenim obiskovalcem 
želimo vesele in blagoslovljene 

velikonočne praznike!
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Na velikonočni ponedeljek, 9. aprila, bo v prostorih  
Zavoda Savinja, po dom ače v Fascinovi hiši na 

Ljubnem ob Savinji potekala  ocenjevanje najlepših  
pirhov (pisanic).

Pirhe za ocenjevanje bomo zbirali v petek, 6. aprila, od 11. do 
14. ure in na dan ocenjevanja, v ponedeljek, od 13.30 ure do 
14.30 ure. Komisija bo ocenjevanje zaključila ob 17. uri in 
razglasila zmagovalce.

Ocenjevali bomo dve kategoriji pirhov (pisanic):
- pisanice Izdelane na um etni podlagi
- pisanice izdelane na spihanih jajčnih lupinah.

Tekmovanja se lahko udeležijo posamezniki ali skupine samo z 
enim vzorcem po najmanj pet primerkov v isti tehniki

Prisrčno povabljeni tudi na razstavo pirhov, ki si jo lahko 
ogledate po razglasitvi rezultatov in med tednom v 
dopoldanskem času.

F o r š t  5 1 , 3 3 3 3  L j u b n o
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S t e y e r  v i n a
P l i tv ic a  10. 9253  A p a č e  
STE YE R IE  VA KLET 
N a  t r g u  21 . M O Z IR IE

IZKORISTITE UGODNO PONUDBO NAŠIH VIN 
V MESECU APRILU!

Nudimo vam: ODLIČNO HIŠNO VINO, chardonnay, renski 
rizling, sivi pinot, rumeni muškat, dišeči traminec, itd. 
BREZPLAČNA DOSTAVA NA VAŠ NASLOV.
Pokličite nas na tel. 041 6 7 0  589!

Bralkam in bralcem Savinjskih 
novic voščimo prijetne velikonočne 

praznike in obilo pirhov!



KULINARIČN I NATEČAJ SAV INJSK IH  NOVIC

Kuhinja brez pecifflVi bila kakoUMUThik brez rož
Slovensko kuhinjo, naj bo skrom

na ali razkošna, plemenitijo izvirna 
peciva. Ni praznike brez potice in 
skoraj ni poobedka brez sladice. 
Pecivo je, celo bolj kot druge jedi, del

najboljše doma pripravljeno pe
civo.

Kot je že trad ic ija , je  bil odziv 
zgorn jesav in jsk ih  gospodin j 
izjemen. 42 sodelujočih je pripravi-

Po razglasitvi rezultatov je sledila slastna pokušina in vsak si je 
lahko privoščil po mili v o lji... ( f o t o :  E M S )

težko nalogo, ki jo je  opravila dovolj Velika miza v gostilni Menina v

Strokovna komisija je morala med dobrim in boljšim pecivom izbrati 
najboljše (foto: EM S)

našega narodnega izročila. Peciva 
dišijo omamno in domače, so nep
ogrešljivi vrhunec obeda, kakor 
šopek na mizi -  za radost in za užitek. 
Tako kot natečaj Savinjskih novic za

I ,  < ■ ; Z‘ . ‘

lo za pokušino kar 68 izdelkov, torej 
je bila strokovna komisija, v kateri so 
poleg predsednice Marije Bez- 
ovšek še Bernarda Brezovnik, Stan
ka Prek in Branka Ermenc, pred

suvereno v skupno zadovoljstvo 
sodelujočih in ostalih gostov.

»Pohvaliti želim vse gospodinje ki so 
se odzvale na natečaj in tudi s tem 
prispevale k popularizaciji doma

Gornjem Gradu seje v resnici šibila 
pod dobrotami, med stenami je bilo 
čutiti vonj po sladkosti. Med dobri
mi je najslajše in tudi sicer po vseh 
merilih najboljše janeževe upogn-

pečenega peciva. Vse so se zelo jence spekla Antonija Purnat iz 
potrudile, vendar je bila naša naloga Gornjega Gradu, pri izdelavi keks-
da med dobrimi izberemo najboljše,« 
je povedala Marija Bezovšek.

E-mail: avtoprevoznistvo.sovk@siol.net

UDjS D

891 17 01, gsm: 0 4 1 /6 2 4  151

||prevozitovora in težke gradim « mehanizacije 
graan a cesi in panunsc

gradua vodovodov in konolizocii * 
izposoja manjših valjarjev, vibrađ

ov na strojček je bila najbolj pre
pričljiva Lučka Jelšnik prav tako iz 
Gornjega Gradu, »čast« savinjske
ga dela Zgornje Savinjske doline pa 
je s krhkimi rogljički rešila Darinka 
Bider z Rečice ob Savinji.

p r  i

janeževi upognjenci ( f o t o :  E M S )

Vse sodelujoče so si prislužile 
posebno priznanje Savinjskih novic, 
najbolje ocenjene pa so prejele tudi 
bogate praktične nagrade, ki jih je 
prispeval pokrovitelj akcije BSH Hiš
ni aparati Nazarje, podelilo pa sta 
jih  g lavni in odgovorn i urednik 
zgornjesavinjskega časopisa Fran
ci kotnik in predsednica komisije 
Marija Bezovšek.

Vinko Pustoslemšek
n za 40. rojstni dan

Želimo ti veliko zdravja, sreče m naj
se ti uresničijo vse skrite želje!

To ti želijo: Ivica, Karmen, Natalija in Matija.

Sodelavki
Ireni

vse najboljše 
za rojstni dan!

Pol stoletja hitro mine. 
Bliža čas se pokojnine? 
Ah, ne maraj nič iato, 
saj ti z nami ni hudo.

Kolektiv Komunale Gornji Grad



KULTURNO DRUŠTVO JURIJ MOZIRJE

Teden dni dela za snop velikan
V Mozirju je bila že starodavna navada, da so na cvetno nedeljo moški iz različnih zaselkov k 

m ašnemu blagoslovu prinašali snope, grajene v tri »štange«. Seveda so med sabo tekmovali v 
velikosti le-teh. Navado v zadnjem času gojijo le še člani Kulturnega društva Jurij, ki so tudi letos
naredili pravega zelenega velikana.

Na cvetno nedeljo se kristjani spominjajo Jez
usovega slovesnega prihoda v mesto Jeruzal
em. Tam so ga pričakale velike množice ljudi. Pred 
njega so polagali zelenje. Pričakovali so, da bo 
zbral vojsko in jih povedel v boj proti Rimljanom, ki

so okupirali njihovo deželo. Ker Jezus tega ni sto
ril, saj je imel njegov prihod povsem drugačen 
namen, so se mnogi obrnili proti njemu.

Kristjani na cvetno nedeljo ali cvetnico v cerkve 
prinašajo oljčne vejice in zelenje, spleteno v ra-

Butara velikanka

Na Rečici ob Savinji je  tudi med letošnjimi butarami izstopala butara Hermana Pokleke (prvi z
desne) (fo to : M arija  Šuka lo )

REČICA OB SAVINJI

DRUŠTVO TOPLICA OKONINA

Aktivnosti Društva Toplica Okonina je  na 
letošnjem občnem zboru predstavila njihova 
predsednica M argareta Atelšek. Ženska, ki je v 
»zakotno luknjo v predmestju Ljubnega« - kot se 
je  o delu predsednice slikovito izrazila ena od 
članic na zboru - prinesla povsem drugačne 
navade in tukajšnjim ženskam vlila vsaj delček 
znanja, s katerim  razpolaga.

V zgorn jih, v ta  nam en urejenih prostorih  
gasilskega doma v Okonini se ob petkih zvečer 
članice društva redno dobivajo in se učijo ra
zličnih ročnih spretnosti, kot so kvačkanje, kle- 
klanje, pletenje, kuhanje, peka peciva in dru
gih kulinaričnih specialitet. Posledice teh skup
nih druženj so v obliki slastnih dobrot ali drugih 
izdelkov vidne na različnih sejm ih in drugih 
prireditvah, saj so po besedah Atelškove bolj 
p re p o zn a vn e  v š irše m  p ro s to ru  ko t pa v 
dom ačem  okolju.

za denar, ampak

Predsednica Margareta Atelšek je povedala, 
da je njihovo delo bolj prepoznavno v širšem 

prostoru kot v domačem okolju
(fo to : F ranjo A te lše k )

Zeleni velikan je visok zavidljivih 11 metrov
(fo to : Ben jam in  K an jir)

zlične oblike. V Mozirju prevladujejo  snopi, 
spleteni iz različnih zelenih vej, ozaljšani s tiso- 
vino, božjim lesom in križci.

Letošnji snop v tri »štange« je pet ljudi izdelova
lo ves teden. Izdelek je visok zavidljivih 11 metrov. 
Snop velikanje po nedeljskem blagoslovu ostal 
pred cerkvijo, kjer bo še nekaj časa deležen po
gledov občudovanja.

Benjamin Kanjir

za dušo
Zgledno sodelujejo z radmirskimi gasilci, ki so 

jim  vedno pripravljeni priskočiti na pomoč, za 
kar seje na zboru Atelškova zahvalila predsed
niku Marinku Juriču. Žal v domačem kraju tak
šno sodelovanje ostaja zaenkrat le želja, ki pa 
bo z vztrajnostjo po prepričanju predsednice 
Toplice nekoč tud i u resn ičena . Vesele so 
sodelovanja z D ruštvom  podeželskih žena 
Braslovče, katerih predstavnice  so se tud i 
udeležile občnega zbora.

Različne možnosti sodelovanja je  na zboru 
prisotnim predstavila direktorica zavoda Savin
ja Cvetka Mavrič, pri promociji društva in njihovih 
izdelkov pa si želijo še več sodelovanja z Občino 
Ljubno. Njihovi izdelki namreč niso samo slastni 
po okusu ali lepi na pogled, imajo nekaj več, ima
jo  dušo. In to zadnje šteje največ, zato bodo z 
dosedanjim vztrajnim in poštenim delom Top- 
ličanke nadaljevale tudi v prihodnje.

Franjo Atelšek
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LJUBNO OB SAVINJI

Simboli cvetne nedelje
Cvetna nedelja, ki pomeni nekakšen začetek 

konca postnega časa in s tem uvod v prazno
vanje velike noči - največjega krščanskega 
praznika predstavlja na Ljubnem vsako leto pra
vo doživetje za domačine, predvsem pa za šte
vilne obiskovalce.

Vsi, ki so se letos udeležili blagoslova ljubenskih 
potic pred župnijsko cerkvijo, so zopet lahko opa
zovali raznolikost idej in izvirnost domačinov, ki 
so prinesli k blagoslovu svoje »potice«. Pomlad
no zelenje brez vsakršnih umetnih okraskov, ki 
predstavlja osnovno sestavino ljubenskih potic, 
je tudi letos v obliki različnih bibličnih simbolov in 
motivov iz vsakdanjega življenja privabilo mnogo
tere, ki so se lahko prepričali, da med preprosti-

Ljubenske potice so ludi letos zbujale 
pozornost obiskovalcev
(fo to : F ran jo  A te lšek)

mi ljudmi iz ljubenskih kmetij še vedno živi neiz
merno spoštovanje do dela, ki ga opravljajo, do 
narave, kijih obdaja in do vere, ki jo  nosijo v sebi.

Franjo Atelšek

PODEŽELSKO RAZVOJNO JEDRO - ZAVOD SAVINJA LJUBNO

ljubenske potke predstavljene v Mercator centru v Celju
£  j  ^  /  j V Mercator centru Celje v letošn- nega, kako pa se izdelujejo

j  *  Jem letu z akc iJ° s s loganom  raznovrstne oblike pisanic oziromc
^  < 5 5 l '  k s à - ' ' i g P P P l  J * S p o z n a j m o  Slovensko vsako so- pirhov, pa je obiskovalcem v sobot

.L ,  È? boto nud ijo  p rostor, kjer lahko nem nakupovalnem vrvežu prikaza
t i posamezniki ali skupine predstavi- la Joža Kumprej iz Rastk pri Ljubnem

• jajo izvirne običaje in znamenitosti Članice župnijske karitas so obisk

i  i r f i r  V sodelovanju z Zavodom Savinja jnicah prodajale omenjene izdelke
i, l  so zadnjo marčevsko soboto obisk- ki predstavljajo osnovno simbolike

— t ovalcem tega trgovskega centra v cvetne nedelje in bližnje velike noči
: j |  Celju predstavili izdelavo ljubenskih vendar je glede na odzive in resnic

potic in pisanic. Osnovne značilnosti na ljubo treba povedati, da je  zc
izdelave in prikaz tipičnih simbolov, meščane pristnostizdelanihsimbo
ki izvirajo z Ljubnega in njegove oko- lov s podeželja še vedno drugo
lice je  na prireditvenem prostoru tnega pomena.
nazomoprikazalAlojzAtelšekzLjub- Franjo Atelšel

Joža Kumprej iz Rastk je obiskovalcem pokazala, kako se izdelujejo 
raznovrstne pisanice (fo to : Franjo A te lšek)

MERCATOR SUPERMARKET MOZIRJE

Razstava lučkih osnovnošolcev
Praznični utrip je v teh dneh zazna

ti tudi v Mercatorjevem supermar
ketu Mozirje. Poleg bogato oblo
ženih polic v teh dneh vabi igralni 
kotiček, kjer se kupcem in naključn
im obiskovalcem predstavljalo os
novnošolci Osnovne šole Blaža 
Arniča iz Luč.

Z razstavo Velika noč v Lučah so 
preizkusili svojo ustvarjalnost in na 
ogled postavili različne izdelke, ki 
sodijo v velikonočni čas. Tako si je 
moč ogledati likovne izdelke, vizitke, 
voščiln ice, pobarvane pirhe ter 
aranžm aje iz različn ih  naravnih 
materialov, ki so nastali pod spret
nimi prsti ob brezmejni domišljiji

lučkih otrok. Razstava je na ogled 
vse do 15. aprila.

Po besedah vodje Mercatorjeve
ga supermarketa v Mozirju Marine 
Pann so svojo ustvarjalnost tokrat 
predstavili Lučani, v prihodnje pa 
vabi, da svoje stvaritve na različne 
druge teme podajo tudi otroci dru
gih vrtcev in osnovnih šol Zgornje 
Savinjske doline. Tako bo igralnica 
v trgovini bolj prijazna vsem tistim 
nadebudnežem, ki čakajo svoje 
starše, medtem ko ti nakupujejo in 
izbirajo med bogato vsakdanjo in 
praznično ponudbo ali pa poklep
etajo ob kavici v bistroju.

Marija Sukalo
Razstava lučkih osnovnošolcev je pritegnila tudi malčke v Mozirju

(fo to : M arija  Š uka lo )



OBČINA MOZIRJE

VeCijgnočno veseCje 
in hCagosCov 

naj Vas spremlja 
na vse/i vaših poteh/

O b čan k am lM p l 
bčanom  ženm o

veselja in radostit
ter polne M S S C B

dobrot!
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Velikonočno 
veselje in blagoslov 

naj vas spremlja 
na vseh

unči!/i u n te li !

irakeni In bralkam 
voščimo i)te§@ii@vl|ene 
velikonočne orožnike! Š

Nova Slovenija
K R ŠČ AN SK O  LJUDSKA STRANKA



Z energijo sr<a do

šolarji spregovorili tudi o slednji. 
Ljubezen je pač tista nit, ki plete se
danjost s preteklostjo in prihodnos
tjo.

Na odru so se predstavili pevci 
otroškega in mladinskega zbora, 
obe Orffovi skupini, mladi gledal

iščniki, recitatorji in plesalci. Slednji 
sozaktualnimi plesi Čukov dodobra 
ogreli nabito polno dvorano star
šev, starih staršev, sorodnikov in 
prijateljev, ki so prišli pozdravit nas
tope svojih najmlajših umetnikov.

Benjamin Kanjir

Marec je  mesec, ko praznujejo 
tako žene kot matere oziroma star
ši. Da bi tudi rečiški osnovnošolci 
obeležili oba praznika, so za vse, ki 
jim  veliko pomenijo, pripravili uro 
zabave in sprostitve. Na njihovi pr-

notranje bogati,« je bilo sporočilo 
oblikovalcev programa. In prav ta 
je bil tako bogat, kotje bogata otroš
ka ustvarjalnost, in tako raznolik kot 
otroška domišljija. Na odru so pie- 
sali, peli, recitirali, se podajali v san

Kam bežijo meseci?
V  dvorani mozirskega doma kulture so sredi m arca mozirski osnovno

šolci pod budnimi pogledi učiteljic pripravili svojevrsten »vstop« v pom
lad. S pesmijo, plesom in deklam acijam i so se sprehodili skozi dvanajst 
m esecev leta, se ob vsakem pomudili in predstavili njegove značilnosti.

Iz malega raste veliko
Otroci iz vrtca Rečica so zadnji marčevski torek v dvorano doma kulture 

povabili starše in stare starše ter vse, ki jih imajo radi. S prireditvijo, ki so 
jo poimenovali Iz m alega raste veliko, so želeli počastiti družino. Ta je  
nam reč osnovna celica naše družbe, v njej pa im a posebno mesto prav 
otrok, ki mu igra ni le razvedrilo, temveč tudi učenje in dokazovanje.Otroci so mnoge obiskovalce spomnili na čas njihovega otroštva in 

brezskrbne igre (fo to : M arija  Š uka lo )

Mencanje očk je  del igre, ne posledica solz (fo to : M arija  S uka lo )

Kaj vse so se prav skozi igro 
n au č ili ob svo jih  vzgo jite ljicah , 
so m alčki pokazali ob tej priliki. 
P r is rč n o s t in ra z ig ra n o s t  so 
tako  pokaza li n a jm a n jš i, m alo 
več ji in tis ti, ki se bodo jese n i

podali v šolske klopi. Plesali, peli 
in re c itira li so - nekateri sam o
z a v e s tn o , d ru g i s ka n č ko m  
treme. Utrnila s e je  tud i kakšna 
m anjša solzica.

Marija Šukalo

ireditvi zadnji marčevski četrtek v 
dom ačem  ku ltu rnem  dom u je  
občinstvo, ki so ga sestavljali vsi, ki 
oblikujejo vsakdanjik osnovnošol
cev, prisluhnilo zanimivi predstavitvi 
različnih ustvarjalcev,

»Pustite vsakdanje skrbi, prisluh
nite nam in se skupaj z nam i 
preselite v svet otroške ustvarjal
nosti, ki nas osrečuje, pomirja in

je, govorili o pravljicah, vse skupaj 
pa povezali s prijetnimi melodijami 
instrumentalistov. Pri tem so za
trjevali, da le z energijo srca človek 
postaja srečen. A človeška sreča 
ni plod znanstvenih raziskav in teh
nike, temveč je odvisna od tega, ali 
ljubimo in smo ljubljeni ter od števil
nih drobnih stvari, ki so zastonj.

Marija Šukalo

MOZIRSKI SOLARJI STOPILI V POMLAD

OSNOVNA ŠOLA REČICA OB SAVINJI

Otroški pevski zborček je zapel prihajajoči pomladi
(fo to : B en jam in  K an jir)

VRTEC REČICA

Veselje, kije velo iz otroških oči, je 
napo ln jeva lo  oder kultu rnega 
dom a s prav posebno energijo. 
Šolarji so se s pesmijo, plesom in 
besedami dotaknili lepote vsakega 
meseca v letu. Ugotovili so, da hitro 
bežijo, da drug drugemu sledijo z 
neustavljivo hitrostjo in da je vsak

izmed njih nekaj posebnega. V 
vsakem je kanček čara, ki se razle
ga skozi zemeljske širjave. Na svoji 
poti budi živali in navdihuje otroke z 
nenadomestljivo ljubkostjo. Ker pa 
je mesec marec mesec pomladi, 
le-ta pa prinaša novo življenje, novih 
moči in ljubezni, so malce starejši

SUZANI
za 18. rojstni dan 

Čisto vse, kar dolgo že želiš si, 
naj kar danes se že uresniči!
Vse, kar uresničila še nisi

naj izpolni se ta hip! Vsi tvoji



KÜPE KLOPE - GLEDALIŠKI MLINČEK 2007

Snežinke, bonbončki, cirkusanti...

Bojevita in hkrati sladka Revolucija v kraljestvu bonbonov igralcev 
dramske skupine OŠ Ljubno (fo to : Tatiana G o lob )

Na prvo pom ladansko soboto, 
2 4 . m arca, je  Kulturno društvo 
Ljubno v soorganizaciji z Javnim  
skladom za kulturne dejavnosti, 
obm očna izp o stava  M o z ir je , 
p rip ra v ilo  obm očno s re č a n je  
otroških gledaliških in lutkovnih 
skupin Zgornje Savinjske doline. 
Srečanja v kulturnem domu Ljub
no ob Savinji se je  udeležilo šest 
dramskih skupin, ki so otroke in 
odrasle zabavale kar dobre tri ure.

Gledališke in lutkovne skupine so 
v veliki večini sestavljali osnovnošol
ski otroci, ki so pod vodstvom svojih 
m entoric p rip rav ili nadvse za
bavne, po izvedbi pa tudi precej 
zahtevne predstave. Ljubiteljem 
o troških  predstav se je  najprej 
predstavil gledališki klub OŠ Gornji

Grad in sicer so mladi igralci pod 
vodstvom mentorice Anice Stakne 
v igri Kje so snežinke, nadvse pre
pričljivo iskali sneg. Pravo zimsko 
vzdušje seje tako od zunaj prestavi
lo tudi v dvorano ljubenskega kul

turnega doma.
Sledila je bojevita in hkrati sladka 

Revolucija v kraljestvu bonbonov, 
kjer so se nadvse prepričljivo bojeva
li mladi bonbončki, pardon, igralci 
dramske skupine OŠ Ljubno. Za us

pešen upor proti nič sladki kraljici 
Dražejijih je pripravljala Urša Solar. 
Sledil je pravi cirkus s Cirkusom z di
vjega zahoda, pravzaprav iz OŠ 
Rečica ob Savinji, od koder je prišla 
tretja gledališka skupina, ki je pred
stavo pripravila  pod režisersko 
taktirko Zvonke Kladnik, nadalje je 
veselo dvorano obiska la  Mojca 
Pokraculja, z njo pa Bernardka 
Ipavec ter njena gledališka skupina 
OŠ Solčava, sledila je gledališka 
skupina vzgojiteljic iz Vrtca Mozirje, 
ki seje predstavila z igro Vse bo moje, 
katere režijo je prevzela Irena Jeraj. 
Za napet, a k sreči vesel konec dram
skega dneva na Ljubnem pa so 
poskrbeli Volk in kozlički, ki jih  je 
oživela in občinstvu predstavila lutk
ovna skupina Eci peci iz OŠ Luče.

Tatiana Golob

Najmlajši pevski zborček v Zgornji Savinjski dolini je pred nedavnim zapel tudi na dobrodelnem 
koncertu v Nazarjah (foto: Jože Miklavc)

KULTURNO DRUŠTVO UUBNO

Najmlajši 

pevski zbor
Pri Kulturnem društvu Ljubno de

luje otroški pevski zbor, ki je najbrž 
najmlajši tak zbor v Zgornji Savinjski 
dolini. Poleg nastopov na Ljubnem ob 
različnih priložnostih, se pojavi tudi 
še na kakšni drugi prireditvi v krajih 
naše doline, nazadnje na dobrodel
nem koncertu v Nazarjah. Zborček, 
ki šteje 32 otrok, vodi zborovodkinja 
Alenka Kralj, njena pomočnica pa je 
13-letna Bernarda, kije pogostokrat

že prava pomoč mentorici. Najmla
jši pevec je Maks, star že tri leta in pol, 
zborček pa menda ni konkurenca 
nobenemu šolskemu ali zboru vrt

cev. Prepevajo ljubiteljsko in samo 
slovenske narodne pesmi. Tisti, ki so 
v zboru že dve leti, so se do zdaj 
naučili in znajo zapeti že kar 57 pe

smi! Ob spremljavi harmonikarja 
Zvonka Krumpačnika so njihove pe
smi še prijetnejše za ušesa.

Jože Miklavc______________________________ y

Ob kulturnem programu Borisa Kopitarja je Božidar Simič predstavil 
svojo pesniško zbirko Hrepenenje (fo to : M arija  Š uka lo )

BOŽIDAR ŠIMIC V ZADRU

Čezmejno sodelovanje

Da pesem ne pozna meja in kul
turnikom ni mar za politiko, so doka
zali Ljubenec Božidar Šimic, član 
Kulturnega društva Slap, in njegov 
prijatelj Boris Kopitar, znan glasbe
nik in televizijski delavec. V Zadru sta 
se namreč ob dnevu poezije pred
stavila skozi glasbo in pesem. Tja so 
ju  povabili člar.: udruge za kulturu i 
prom icanje likovnog, literarnog i 
glasbenog stvaralaštva MareArtis 
Zadar.

Umetnost ni naziv, temveč krea
tivnost, ki išče svobodo v različnih 
smereh izražanja, pa naj si bo to 
skozi ples, sliko, besedo ali glasbo, 
je  ob pogovoru z Zgornjesavin- 
jčanom Šimicem poudarila preds
ednica zadrskega društva za pro

mocijo likovnega in kulturnega ust
varjanja Nikolina Mojič, Ob tem so 
obiskovalci prisluhnili pesmim, kijih 
je pesnik izdal v zbirki z naslovom 
Hrepenenje. V njih je  avtor zlil svoja 
čustva, opazovanja, dogodivščine 
iz otroštva in mladosti, življenjska 
razočaranja in izkušnje ter tako z 
izpovedjo odkril tudi svojo intimo.

Vse to je  z Žametnimi vrtnicami in 
d rug im i skladbam i iz bogatega 
glasbenega programa pospremil 
Boris Kopitar in tudi sam s prijetnim 
glasom obogatil predstavitev Slapo- 
vca Šimica v Zadru. Srečanje je bilo 
tud i p riložnost za izm enjavo iz
kušenj in dogovor o sodelovanju 
med društvoma.

Marija Šukalo
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Barvanje pisanic 
v soboto, 7. aprila 2ÜQ7

horiščanju
sprostitvenega rituala v 

Wellness centru
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Trgovina z  obutvijo  , ^

Jurček m
Odprto:

pon. - pet. od 8. do 12. 
in od 14. do 19. ure 

sob: od 8. do 12. ure

T R G O V IN A  Z  O B U T V IJ O  
Z A  V S E  G E N E R A C IJ E

v prodajnem centru IZ' ES Nazarje, tel. 839 02 50 
in prodajalna Ju rčeh  v Parižljah, tel. 705 09 33

Novi modeli za pomlad in 
poletje že na naših policah!

V m esecu aprilu vam ob gotovinskem nakupu 
nudimo velikonočni popust!

VABLJENI V PICERIJO IZOLES - N AJUG O D NEJŠE M ALIC E V D OLIN I 
o d  p o n . d o  s o b . m a lic e  in p ic e  že  o d  9. u re  d a lje . T e l. :  031 8 9 2  6 85

Delovni Čas:
Od pop. do pet. od 8^dbW[2. in 

"Wod 14. do 18. u r e * - 
sobota od 8. do 14. ure 

Torek zaprto

V  POSLOVNEM  OBJEKTU 
j  IZOLES NA ZA RJE ' J

V mesecu aprilif BREZPLAČNA 
NEGA ROK in MASAŽA LASISCA!

Narpčila na tel 03/839-52-71 
ali 031/740-100 (Jožica).

T R G O V IN A R S T V O  L U K A Č

POSLUŠAJTE MAS -  IZVEDELI BOSTE VEČ

RADIO GOLD!
S a v in js k i v a i

w w w .rad io »ld i.si 106,2 Mhz

NOW FMfEf« - ST« KUMLJI J
V kabelskih sistemih po Zgornji Savinjski dolini na 90.3 MHz 1

B1.MAJ: Korzika in Sardinija 26.4-15: Rim-Vatikan-Pompeji-Sorrento-Neapelj-Amalfi 27.4-1.5;Jezero Maggiore- 
pörömejski otoki-Milano 27-28.4;Genova-Portofino-Cinque Terre 30.4-2.5;lnnsbruck-Swarovski-Bodensko jezero 
Mainau-Renski slapovi 28-30.4;Ženeva 26-30.4;Medugorje-Mostar-Sarajevo 30.4-2,5;Beograd-Zlatibor-Šarganska 

H osmica-Sirogojno 27-29.4; Regensburg-Walhalla- Z ladjo doPassau-a 27-28.4: PRVOMAJSKI ODDIHI: Novigrad 
ih, Laguna 3 dni 95C:Petrčane h.Pinija 3 dni 87€;Vodice h,Punta A3dni102€; Šibenik h.lvan 3 dni 105€;Opatija 
Adriatic 2 dni 124C; Pag bluna 3 dni 99€; POLETJE 2007: PAKOŠTANE1 DNI ALL INCL. 9,16.6 samo 1356; 

poreč h. Parentium 10% popusta v terminih 16.6.-4.8. in 18.8,-221; Otok KRK h.Koralj v juliju samo 293,106; 
M  RAB h.Padova,Eva.Lopar1.otrok do 12,leta brezplačno, ž.otrok do 12.lela 50% popusta, že od 2256 dalje; 

ISTARIGRAD PAKLENICA hJAlan ALL INCLUSIVE otroci do 12. leta brezplačno ■ že od 3826 dalje
|e m a il:ž n fo @ p o te p u h .s i,w w w .p o te p u h .s i PLAČILO NA  VEC OBROKI

■ ■ 1  V i  s a m o  u ž i v a j t e
Mi vaše počitnice jemljemo resno

M iloš LUKAČ, s.p.
Sp. Rečica 59, 3332 Rečica ob Savinji - Tel.: 03/ 839 48 40, faks: 03/ 839 48 41 

Internet: www.mizarstvo-iukac.com, e-mail: info@mizarstvo-iukac.com

Želimo vam obilo 
velikonočnega veselja 

in bogato obloženo mizo 
blagoslovljenih dobrot!



ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Najvisje priznanje zveze Romanu Krajnerju
GASILSKA

Člani Gasilske zveze Zgornje Savinjske doline so v Gornjem Gradu na 
občnem zboru pregledali minulo delo in si začrtali smernice za letošnje 
leto. O delu zveze je  spregovoril predsednik Janko Žuntar, ki je  poudaril, 
da največ pozornosti namenjajo strokovnemu usposabljanju, zato so se 
člani udeleževali različnih tečajev.

Predsednik PGD Nazarje Roman Krajner je prejel zlato plaketo za 
življenjsko delo in razvoj zgornjesavinjskega gasilstva

(fo to : M arija  Š uka lo )

USPEŠNA VAJA BOČNA 2 006
Vse leto so delali po programu in 

izpolnjevali tudi naloge, ki so jim  jih 
nalagale občine in Gasilska zveza 
Slovenije. Aktivne so bile komisije za 
delo z veterani, z ženami in mladi
no. V mesecu požarne varnosti so 
izvedli vajo Bočna 2006, ki je pon
azarja la  požig Šm artnega in 
Bočne pred 62 leti.

V sodelovanju s svojo krovno or
ganizacijo in nazorsko osnovno 
šolo so p rip rav ili vseslovensko 
srečanje Mladi gasilec. Podpisali so 
pogodbe o sodelovanju in pomoči 
ob velikih nesrečah z župani Zgorn
je Savinjske doline. Vsako leto se 
redno podpiše tud i trip a rtitn a  
pogodba med lokalnimi skupnost
mi, gasilsko zvezo in prostovoljnimi 
gasilskimi društvi.

INTERVENIRALI IN VADILI NA 
GOLTEH

Intervencije, ki jih je  bilo kar 39, 
so bile izvedene v skladu s pravili 
in brez večjih težav. Po besedah 
poveljnika Boštjana Cigaleta so

gasilske enote dobro sodelovale 
med seboj, pri reševalnih akcijah 
pa se niso dogajale večje napake 
in poškodbe gasilcev. Njihova več
ja intervencija je bila ob zaustavitvi 
sedežnice Medvedjak, v kateri so 
sodelovali gas ilc i PGD Mozirje,

Rečica, Pobrežje in Grušovlje ter 
tehn ično  reševalna enota iz 
Nazarij. Da bi preverili vodenje, op
erativno delovanje in sodelovanje 
upra v ljavca  ž ičn išk ih  naprav.

javnih sil za zaščito in reševanje 
ter pom oč pri reševanju ob nes
reči v tu ris tičn e m  centru, so 
pripravili tudi vajo Golte 2006.

Med izobraževanje in usposa
bljanje gas ilcev sodijo  tud i tek
movanja. Teje zveza pripravila tako

za člane kot tudi za veterane in 
mladino. Za mladino so organizirati 
tudi kviz.

NEUREJEN STATUS 
PROSTOVOUNIH GASILCEV

»Vsi se moramo zavedati, da ima
mo gasilci pomembno vlogo pri 
zagotavljan ju  vrednot varnosti, 
marsikje pa tudi na drugih področjih 
v lokalni skupnosti. Vendar nismo 
pravljična gos, ki leže zlata jajca na 
ukaz. Smo vendarle le in samo to, 
prostovoljni gasilci,« je  med drugim 
poudaril Cigale.

O nerešenem sta tusu p rosto
voljnih gasilcev je spregovoril tudi 
član predsedstva Gasilske zveze 
Slovenije Alojz Tirgušek, ki je pre
pričan, da prostovoljci nimajo ure
jenega statusa v primerjavi s pok
licnimi kolegi. Prav tako morajo v 
društvih sam i p lačevati preven
tivne preglede za operativce, 
medtem ko poklicnim gasilcem to 
plača država.

Občni zbor v Gornjem Gradu so 
izkoristili tudi za podelitev najvišjega 
priznanja zveze - zlate plakete. To je 
za življenjsko delo in razvoj zgornje
savinjskega gasilstva prejel preds
ednik PGD Nazarje Roman Krajner.

Marija Šukalo

DRUŠTVO UPOKOJENCEV LJUBNO OB SAVINJI

Fran< Povh ostaja predsednik ljubenskih upokojencev
Društvo upokojencev na Ljub

nem ob Savinji, v katerega je včlan
jenih preko 4 0 0  članov, je v pre
teklem  letu uresničilo praktično 
vse zastavljene cilje. Najvažnejša 
dejavnost v društvu je  bila in osta
ja  skrb za zadovoljstvo članov, je  
ob predstavitvi dela na letošnjem  
volilnem občnem zboru poudaril 
p red sed n ik  ljubenskih  upoko
jencev Franc Povh.

Aktivnosti se kažejo predvsem v 
organiziranju izletov, upokojencem 
veliko  pom enijo  tud i skupna 
druženja na že tradicionalnem po
letnem pikniku s srečelovom pri 
ljubenskem ribiškem domu in na 
vsakoletnem srečanju ob koncu 
leta. Vsa druženja so praviloma 
množično obiskana, na občnem 
zboru seje letos zbralo več kot 150

Franc Povh je poudaril, da je najvažnejša dejavnost v društvu skrb za 
zadovoljstvo članov (fo to : F ran jo  A te lšek)

njihovih članov. Pozornost pos
večajo tudi bolnim, ki ne morejo 
aktivno sodelovati pri družabnih 
srečanjih, saj jih člani upravnega 
odbora ob koncu leta z drobnimi

pozornostmi razveselijo na njihovih 
domovih.

Tokrat so pod streho spravili tudi 
volitve članov novega upravnega 
in nadzornega odbora. Na mesto

predsednika je bil ponovno izvoljen 
Franc Povh.

Novi stari predsednik je navedel 
smernice delovanja društva, kot 
zanimivost pa navedel podatek, da 
se za obstoj društva ni treba bati, saj 
se starostna meja članov vsako leto 
povečuje. Na območju ljubenske 
občine je  nam reč 112 upoko
jencev starih preko 80, kar dvana
js t pa preko 90 let.

Franjo Atelšek

Koje resnica boleča, se daje 
laž kot analgetik.

Bojan Schwentner
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ŠPORTNO DRUŠTVO DRETA KOKARJE

Pomanjkljivo obveščanje 

o akcijah
Člani Športnega društva Dreta Kokarje so v preteklem letu pripravili šte

vilne odmevne prireditve. Pri svojem delu so se po besedah predsednika 
Stanka Flereta srečevali s pomanjkanjem aktivnih članov, ki bi bili v po
moč upravnemu odboru pri izpeljavi akcij.

V zimskem času so se kokarski 
športniki rekreirali v nazorski šport
ni dvorani, maja pa so se podali na 
pohod na Čreto. Na Lazah so or
ganizirali ligo malega nogometa. V 
poletnem času so se skusili v ko
šarki. Postavili so tud i zaščitno 
mrežo na igrišču za mali nogomet 
in nabavili nekaj žog za košarko in 
odbojko. Napeljali so vodovod v 
b runa rico , u red ili odtoke in 
postavili vodnjak. Veliko prosto
voljnega dela so vložili v urejanje 
zelenice in čiščenje objektov na 
Lazah. Njihova osrednja priredi
tev, športne vaške igre, je  lani priv
abila veliko število gledalcev.

Na o bčne m  zb o ru , ki so ga 
pripravili tre tjo  soboto v marcu, 
so se dotaknili tudi pom anjkljive
ga obveščanja o akcijah. O njih 
bodo č la n i špo rtne g a  d ruštva  
obveščeni preko oglasne table, 
ki je  postavljena v športnem cen
tru. V plan dela za prihodnje ob
dobje so zapisali tudi organizac
ijo ekskurzije za vse tiste, ki v delo

Predsednik ŠD Dreta Kokarje 
Stanko Flere

(fo to : M arija  Suka lo )

v društvu v lož ijo  veliko p rosto 
voljnih ur in s tem pripom orejo k 
prepoznav-nosti d ruštva  in n ji
hovih prireditev.

Marija Sukalo

PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

Orientacijsko tekmovanje
Sredi marca je mladinski odsek Stonoga PD Nazarje organiziral planin

sko orientacijsko tekmovanje, ki se ga je udeležilo 19 ekip iz PD Velenje, 
Šoštanj, Gornji Grad, Nazarje in Rečica ob Savinji. Na Slovensko planin
sko orientacijsko tekmovanje, ki bo 26 . in 27. maja na Gorenjskem, so se 
uvrstile tako ekipe iz nazorskega, rečiškega in gornjegrajskega planin
skega društva.

Planinci iz Zgornje Savinjske in 
Šaleške doline so bili porazdeljeni 
v več kategorij, in sicer so se v ori
entaciji pomerili vsi od najmlajših 
članov p laninskih društev, torej 
otroci nižje osnovnošolske stopn
je, ter do starejših članov, ki po letih 
štejejo že nad štiri desetletja. Ori
e n tac ijska  pot se je  p riče la  in 
končala na Lazah pri Kokarjah, 
nadaljevala pa preko Kokarij in 
D ob letine  p ro ti Z avod icam  in 
Končkemu križu. Na poti je  bilo 
potrebno poiskati pet do osem

kontrolnih točk in izpraševalcem 
pokazati svoje znanje iz planinst
va. Pomemben je bil tudi porabljen 
čas na progi.

V kategoriji A (učenci do 6. razre
da) in B (učenci 7., 8. in 9. razreda) 
je slavilo PD Nazarje, v kategoriji C 
(srednješolci in mladi do vključno 
25. leta starosti) Gornjegrajci, v 
kategoriji D (mlajši člani - 27 do 39 
let) Velen jčani in v kategoriji E 
(starejši člani nad 40. letom staros
ti) PD Rečica ob Savinji.

Tatiana Golob

DRUŠTVO KOMEN LJUBNO OB SAVINJI

Ničesar prepuščati 
naključjem

Članice Drušlva Komen z Ljubnega 
ob Savinji so na letošnjem občnem 
zboru skupaj ssvojimi soprogi prisluh
nile predsednici društva Alenki Korp- 
nik, kije predstavila aktivnosti članic v 
preteklem letu. Med tradicionalnimi 
aktivnostmi na Jožefovem sejmu, 
Flosarskem balu in drugih priložnostih 
je predsednica društva izpostavila 
predvsem uspešno in vzorno izpel
jano postrežbo kulinaričnih dobrot 
društva ob odprtju prenovljene 
Deželne banke Slovenije na Ljubnem 
lanskega septembra.

Občni zbor ni izzvenel kot ura in 
več suhoparnih poročil, različnih 
sklepov in dvigovanja rok, kot je 
običaj na podobnih srečanjih. Ce
loten potek zbora je bil namreč v 
znamenju konkretnih pogovorov in 
izmenjavi različnih mnenj o pred
stavljenih aktivnostih, kijih čakajo v 
tem letu. Korpnikova je poudarila, 
da je osnovno načelo v delovanju 
društva v zagotavljanju kvalitetne

Predsednica društva Alenka 
Korpnik je predstavila aktivnosti 

članic v preteklem letu
(fo to : Franjo A te lšek)

ponudbe. Kar se članice dogovori
jo, to tudi izpeljejo, saj po dani oblju
bi koristnikom njihovih uslug poti 
nazaj ni. Zaupanje, ki so si ga član
ice pridobile z dosedanjim delom 
morajo namreč skrbno negovati in 
ničesar prepuščati naključjem.

Franjo Atelšek

R iK flIìi
m o n t a ž n e  g r a d n j e  

RIHTER d.o.o. je  podjetje, specializirano za izdelavo hiš in objektov po meri 
kupca. Temeljne dejavnosti podjetja so razvoj, proizvodnja in postavitev 
montažnih in lesenih hiš te r nadgradnja obstoječih objektov in ostrešij. Vse 
hiše RIHTER so unikati, izdelani po meri in željah naročnikov.
Vedno smo posvečali posebno pozornost zaposlovanju, saj smo prepričani, da 
so ljudje najdragocenejši v ir podjetja. Če so vam sorodne vrednote kot je 
poštenost, zadovoljen kupec, zaupanje, odgovornost te r želja po uspehu, 
potem se nam pridružite kot

KOMERCIALNI DIREKTOR m/ž
Pričakujem o da izpo ln ju je te  sledeče pogoje:
- vsaj VI. stopnja izobrazbe lesne, gradbene ali ekonomske smeri,
- vsaj 5 let delovnih izkušenj na področju prodaje in vodenja,
- aktivno znanje vsaj enega od svetovnih jezikov (ANG oz. NEM, 
zaželeno tud i ITA),

- računalniško znanje (zahtevno: Office, delo z bazami podatkov), zaželeno 
znanje tehničnih programov,

- sposobnost vodenja in koordinacije dela v skupini,
- vozniški izpit B kategorije.
Vaša g lavna skrb  bo:
- samostojno vodenje oddelka prodaje,
- širitev poslovanja te r izvajanje vseh prodajnih aktivnosti in
- koordinacija med prodajo in izvedbo.
Nudimo:
- odgovorno delo v urejenem okolju in prijetnem ozračju,
- možnost osebnega in strokovnega razvoja ter
- takojšnjo zaposlitev -  delovno razmerje za nedoločen čas s 

poskusnim delom.
Ocenjujete da ste natančni, iznajdljivi, prodorni, ciljno usmerjeni in imate 
odlične komunikacijske in pogajalske sposobnosti? Potem ste zagotovo 
kandidat, ki ga iščemo.
Če ste pripravljeni sprejeti izziv in imate resne namene, se prijavite oz. 
zahtevajte dodatne informacije na klasičen ali elektronski način; pošljite 
vlogo za zaposlitev z življenjepisom, dokazili o izobrazbi in dosedanjih 
delovnih izkušnjah do vk ljučno  1 6 .04 .20 07  na naslov RIHTER d.o.o..
Loke 40 , 3 3 3 3  Ljubno ob Savin ji ali na e-mail zaposlitev ia rih te r.s i. Vaše 
prijave bodo obravnavane zaupno.

B s m

RIHTER d.o.o. 
Montažne gradnje
Loke 40,
3333 Ljubno ob Savinji



MARIJAN
vodja odseka za gojenje 
in varstvo gozdov,
Zavod za gozdove Slovenije, 
O E Nazarje

Kako pa kaj lubadar?
gozdovi v tistem času. Potem je bilo 
vse do leta 2003 zatišje, podlubniki 
so bili v »latentnem« stanju.

Zadnja gradacija smrekovih pod- 
iubnikovvSiovenijisejezačela zara
di dolgotrajne suše in rekordno vi
sokih temperatur v letu 2003  ter 
nadaljevala vsa naslednja leta. V letu 
2006 je posek zaradi podlubnikov v 
Sloveniji kot celoti nekoliko padel, s
750.000 m3 na 700.000 m3, žal

izjemno topla in sončna lanska jesen. 
Vsak mesec posebej je bil med naj
toplejšimi meseci vzadnjih 150 letih. 
Padlo je zelo malo padavin, zato je 
nastopila fiziološka suša. To je zelo 
ugajalo podlubnikom, ki so razvili tudi 
tretjo generacijo.

OBETI ZA LETO 2007  
Lanskoletne razmere, velika količi

na odkritih lubadark pozimi, topla in 
razmeroma suha zima, vetrolom in

reke ter na deloviščih opraviti popoln 
in dosleden gozdni red. Sestoje pa 
tudi posamezna drevesa smreke, 
poškodovane zaradi žledoloma ali 
vetroloma, je treba prav tako pred 
rojenjem lubadarja sanirati.

Nekateri lastniki gozdov so vskladu 
z navodili revirnih gozdarjev že 
postavili lovne nastave, zlasti lovna 
drevesa. Ta m orajo biti posebej 
označena. Seveda je treba ta dreve-

Posek zaradi podlubnikov (m3) v GGO Nazarje v obdobju 1983-2006

V zadnjih nekaj letih smrekovi pod
lubniki v Sloveniji pošteno mešajo 
štrene lastnikom gozdov in gozdar
jem, saj so eden izmed najpomem
bnejših dejavnikov, ki vtem obdobju 
ogrožajo gozdove in zmanjšujejo 
njihov gospodarski pomen. Žal pa 
niso edini! Podobnojetudi na našem 
območju, zato se morajo lastniki 
gozdov in gozdarji na prihajajočo 
rastno sezono dobro pripraviti, da bi 
v največji možni meri omilili njihovo 
škodljivo delovanje.

Osnovni vzrok za razmah (gra
dacijo) podlubnikovje seveda prev
elik delež smreke v gozdovih, zlasti 
na neprimernih rastiščih. To daje 
podlubnikom ob ugodnih pogojih 
za razvoj vse m ožnosti, da se 
preveč namnožijo. Še večji problem 
pa je, da so ugodni pogoji za razvoj 
pod lubn ikov  hkrati tud i stresn i 
pogoji za smreko.

Ti pogoji so lahko ali ugodne vre
menske razmere za razvoj žuželk 
(visoke temperature, suho ozračje, 
suša), ali pa obilica hrane (poško
dovano drevje po ujmah, gozdni 
nered). Ali pa celo oboje, kar se 
nam po vsej verjetnosti obeta v 
letošnjem letu!

GRADACIJA PODLUBNIKOV 
2 0 0 3 -2 0 0 6

Grafikon nam prikazuje posek 
zaradi podlubnikov na našem gozd
no gospodarskem območju v obdo
bju od leta 1983 do leta 2006. Do
bro je  vidna gradacija v obdobju 
1992-1994, k ije  nastala predvsem 
zaradi slabega gospodarjenja z

pa ne na našem območju. V primer
javi z letom prej se je posek zaradi 
pod lubnikov povečal skoraj za 
polovico.

Večino odkazila zaradi lubadarja 
v letu 2006, skoraj dve tretjini, so 
revirni gozdarji opravili vzadnjih štirih 
mesecih lanskega leta. To je nena
vadno veliko. Tako veliko poznojesen
skih in zimskih lubadark, kot smo jih 
na območju evidentirali lani, že de
setletje ali dve nismo! Temu je vzrok

žledolom, ki sta poškodovala veliko 
smrekovih sestojev, vse to kaže, da 
bomo tudi letos imeli veliko dela z 
obvladovanjem podlubnikov. Če

prav močno upamo, da jih je neko
liko razredčila Jožefova zima, se na 
to ni za zanašati.

Tako kot za vsako nesrečo velja tudi 
za podlubnike, daje  bolje preprečiti 
kot odpravljati. Preprečiti je treba, da 
bi imeli podlubniki, ki so preživeli zimo, 
možnost zavrtati se v poškodovano 
in oslabelo drevje, v sečne ostanke, 
v posekan neobeljen les v gozdu in v 
vejevino.

Zato je treba v najkrajšem možnem 
času sanirati vsa na novo odkrita 
žarišča, saj se jesenske lubadarke 
kažejo tudi še v teh dneh. Pred rojen
jem lubadarja je treba iz gozda sprav
iti ves posekan in neobeljen les sm-

sa skrbno spremljati in jih izdelati v 
najbolj primernem času, le tako bodo 
služila temu, za kaj so postavljena.

V naslednjih dneh bo treba opremi
ti lovne pasti s feromoni. Tudi ulov v 
pasteh je  odvisen od pravilne 
postavitve pasti, zlasti pa od rednega 
praznjenja in čiščenja, saj vonj po 
mrlvih lubadarjih v pasteh odvrača 
prihajajoče hrošče od pasti, zato 
gredo raje v drevo.

Če bodo zgoraj našteti preventivni 
ukrepi dosledno opravljeni, bodo 
imeli podlubniki manj možnosti, da si 
zagotovijo številno potomstvo, ki bi še 
naprej delalo pomembno gospo
darsko škodo.

Vzadnjih letihje bilo vSIovenijizaradi 
podlubnikov posekanega okoli 
četrtina vsega poseka. To pomeni, da 
je  bila četrtina posekanega lesa 
manj vredna kot normalno, stroški 
poseka izdelave (in sanacije) pa so 
bili večji od normalnih. Na našem 
območju je bil ta delež kljub zelo ve
likemu deležu smreke mnogo man
jši. Gibal seje od 6% do 12%, lani je bil 
8%. Zagotovo pa je interes vseh last
nikov gozdov, da bi bil še manjši.

M
SINTAL
C E L J E

Vaša varno st 
Je naša skrb

Sintal Celje d.d., družba za varovanje 
premoženja, Ipavčeva ulica 22, 3000 Celje 

tel.: 03/ 490 77 10, fax: 03/ 490 76 91 
e-mail: dc.celje@ sintal.si, www.sintal.si

V naslednjih dneh bo treba opremiti lovne pasti s feromo
ni. Ulov v pasteh je odvisen od pravilne postavitve pasti, zlasti 
pa od rednega praznjenja in čiščenja, saj vonj po mrtvih lu
badarjih v pasteh odvrača prihajajoče hrošče od pasti, zato 
gredo raje v drevo.



AVTOMOBILSKI KOTIČEK

Ekologija in filtri sajastih delcev
V zadnjem času so mediji polni 

prispevkov na temo ekologije. To
pla greda in izpusti C 02 so postali 
eden najbolj izpostavljenih prob
lem ov č loveš tva , na v id iku  je  
katastro fa . Verjetno so zadeve 
malce pretirane, je  pa prav, da se 
končno zavemo, da imamo samo 
eno Zemljo. Tudi čistoča izpuhov 
avtomobilov je  pomembna, ven
dar m oram o pri tem gledati na 
celoten življenjski cikel avtomobi
la, od izdelave do razgradnje, ter 
upoštevati, koliko C 02 je  pri tem 
nastalo, ne pa samo neposredno 
meriti izpušne pline. Električni av
tom obili so že v proizvodnji, toda 
kaj ko bo njihova razgradnja pov
z ro č ila  več škode, ko t je  s ta ri 
»jugeci«, ki puščajo olje na vseh 
koncih ...

Ampak to je bil sam o uvod za 
tokratni prispevek o problematiki 
izpuha pri dizelskih motorjih. Kot 
vemo, je  pri njih kritičen izpust 
sajastih delcev. Pri novejših mod
elih tega problema ni več, ker im
a jo  vg ra je ne  ta ko  im e no va ne  
»partikel filtre«, ki zadržujejo saje, 
potem  pa po a vto m atiz ira ne m  
postopku  p oskrb ijo  za n jihovo 
un ičen je. Filtre pa je  po trebno 
redno čistiti, saj bi sicer saje za
mašile dovode in avtomobil bi se 
enostavno ustavil.

Sistemi čiščenja se razlikujejo 
od proizvajalca do proizvajalca. 
Nekateri uničuje jo saje z dodat
nim vbrizgom goriva, kar pomeni 
goren je  in izgo revan je  v filtru , 
drugi so uvedli posebne aditive, ki 
se vsakih  nekaj sto  k ilom etrov  
vbrizgajo in povzročijo izgorevan
je saj. Toda za izgorevanje in un

ičenje saj je  potrebna tem perat
ura preko 600  stopinj Celzija, kar 
pomeni, da mora biti m otor dobro 
ogret ozirom a mora delovati na 
delovni temperaturi.

Veliko dizlov se v zimskem času 
zaradi vožnje na krajših relacijah 
sploh ne segreje na takšno tem
peraturo. Vozniki ignorirajo opo
zorilno lučko, posledica pa je, da

pride do zamašitve filtra in v naj
slabšem  prim eru avto obstane. 
Seveda: filte r je  zab it in posle
dično ni prostora za izpuh. Na ta 
način lahko pride tudi do uničen

ja  filtra, kar pomeni posledično še 
višje stroške. Vgradnja o rig ina l
nega nadomestnega filtra je dra
ga, vgradnja filtra »iz druge roke« 
pa cenejša in preprostejša. Ti filtri

n im a jo  zap le te n ih  s is te m ov  
čiščenja, vendar pa malce manj 
učinkovito čistijo izpuh. Kljub temu 
še vedno zadostuje jo predpisa
nim normam.

Če potegnemo črto, torej lahko 
ugotovim o, da filtri za izpuh pri 
d ize lsk ih  m o to rjih  po leg  p o v 
ečane porabe goriva povzroča
jo  tud i večje število prevoženih 
kilometrov, saj v navodilih za up
orabo , na p rim e r pri N issanu, 
n a v a ja jo , da je  p o tre b n o  3 0  
m inut voziti z najm anj 80  km /h. 
No, pa se peljimo zdaj iz Mozirja 
v Celje, samo da bomo očistili f il
ter! In kje je  zd a j p rispevek k 
č iste jšem u, m anj onesnažene
mu okolju?

Igor Pečnik

en svet ena obljuba

Skavti stega Mozirje 1 Vas
vabimo na praznovanje
ioo-te obletnice
svetovnega skavtstva,
ki bo v soboto, 14. 4. 2007 ob 19 uri v
kulturnem domu v Mozirju. VSTOP PROST
Ob Dnevu zemlje 2007 bomo skavti s prostovoljnim i prispevki sadili drevesa po M ozirju!

Z i _ V v
s a s a

Mozirje 1

OBMOČNO ZDRUŽENJE 
RDEČEGA KRIŽA MOZIRJE
Na trgu 20, Mozirje,
Tel: 03  5832 725

M e d  n a m i je  v e d n o  v e č  starejših l ju d i... 
p o le p š a jm o  jim  ž iv l je n je ...

V as z a n im a  d e lo  s starejšim i ljudm i?
Bi že le li postati vo d ite lj skupine starejših za  s a m o p o m o č ?

Izo b ra ž e v a n je  b o  o b s e g a lo  14 s rečan j in je  b re zp la č n o . 
P rijave zb ira m o  d o  11.4.2007.

Za vse informacije pokličite v pisarno RK Mozirje na tel: 839 25 90.

reljjfiej, blagoslovljene 
^konbčne praznike, 
Stufilo obloženeVnize 

R  veliko pirliov.
Kolektiv i karne Reginah 

in picerije Pr Pcat
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NOGOMET

Antonio Delnmea - M linar gre na svetovno
v

prvenstvo v Čile
M ladi nogometaš iz M ozirja si je  po odličnih predstavah v mlajših rep

rezentančnih selekcijah in nazadnje v kadetski izbrani vrsti zagotovil še 
nastop na svetovnem srednješolskem prvenstvu v  Južni Am eriki. Čile  
bodo tako v mestu Santiago de Chile od 14. do 22 . aprila gostile najboljše 
srednješolce sveta, Slovenijo bodo na tem 2 0 . svetovnem nogometnem  
prvenstvu ISF zastopali dijaki nogometnih oddelkov Gimnazije Ljubljana 
Šiška, katero prvo leto obiskuje tudi nadarjeni Antonio.

Priprave za prvenstvo so že 
mesec dni v polnem teku, izbor pa 
so opravili trenerji nogometnih odd
elkov pod vodstvom  reprezen
tančnega trenerja Miloša Kostiča. 
Problem om enjenega projekta 
predstavljajo predvsem visoki stroški 
potovanja in nastanitve v Čilu, ki jih 
polovico krije Nogometna zveza 
Slovenije, ostanek pa morajo s spon
zorskimi sredslvi zagotoviti tako šola 
kot posamezni udeleženci prvenst
va in upamo, da bodo pri iskanju teh

sredstev Antoniu pom agali tudi 
Zgornjesavinjčani.

Sicer pa je šestnajstletni Mozirjan 
prav gotovo vzha ja joča zvezda 
nogometa, kar je dokazal na nedav
ni tekmi kadetske reprezentance 
proti Angliji. Z eno najboljših rep
rezentanc stare celine ne igraš vsak 
dan, če pa se na njej vpišeš še med 
strelce in si najbolje ocenjen igralec, 
so občutki še toliko lepši. Njegov ko
mentar po tekmi je bil kratek in jedr
nat: »Verjeti moraš vzmago,zaupati

Antonio Delamea - Mlinar: 
»Verjeti moraš v zmago, zaupati 

trenerju in uspehi ne smejo 
izostati.« (fo to : F ranjo Pukart)

trenerju in uspehi ne smejo izostati.«
Odločitev za šolanje v nogomet

nem razredu Gimnazije Ljubljana 
Šiška je  zanj velika obveza in še to
liko večji izziv, saj so tu pogoji za 
uspeh v poklicnem nogometu res 
optim aln i. Predpogoj je  seveda 
učni uspeh, s katerim pa Antonio 
vsaj zaenkrat nima prav nobenih 
težav, pomaga pa mu tudi status 
športnika.

Torej najprej šola in po njej kar se 
da uspešna domača nogometna 
kariera, seveda pa so cilji in želje v 
prihodnosti povezani in zakaj ne bi 
bili, s tujino. Pustimo času čas, na
jprej je na vrsti svetovno prvenstvo 
srednješolcev in še ena izkušnja ter 
priložnost več za dokazovanje mla
dega Mozirjana.

Franjo Pukart

KNJIŽNICA MOZIRJE

Novosti s knjižnih poli«
LEPOSLOVJE-MLADINA 
R u d o lf, M o jca : U soda.si, 

Peklar, Andreja: Varuh, Kališnik, 
Iris: Virinski ključ, Omahen, Nej-
ka: S prem em be, sp rem em be, 
K erm au n er, A ks in ja : Beren ik i

kodri, Kuijer, Guus: Naj ljubezen 
gori kot plamen, amen, Butcher, 
Kristin: Zeejev način, Funke, Cor
nelia: Izganjalci strahov, Cowell, 
C ressida: Kako izu riti svo jega 
zmaja.

LEPOSLOVJE -  ODRASLI 
Födransperg, Gregor: Kolo, 

severovzhod, H offm an, M ary: 
Mesto cvetja, Leon, Donna: Morje 
težav, Hassel, Sven: Monte Cassi
no, Shan, Sa: Cesarica, Sanchez, 
Pinol: Mrzla koža, Highsmith, Patri
cia: Fant, kije sledil Ripleyu, Kinsel- 
la, Sophie: Strastna zapravljivka in 
njena sestra.

STROKOVNA LITERATURA 
Calais-Germain, Blondine: Anato-

m ija g iban ja , D iscepolo , Ciro:
Temelji m edic inske astro log ije , 
Geister, Iztok: Popotovanje od Pira
na do Ankarana, Žebovec, Marija: 
Slovenski književniki rojeni od leta 
1900 do 1919, Granger, Bill: Pre
prosto Bill, Zaleznik, Janez: Dobre, 
umazane, prave!

GSK MOZIRJE IN SD BELI ZAJEC

Klubski dan na Golteh
Člani Gornjesavinjskega sm učarskega klu

ba Mozirje in Smučarskega društva Beli zajec 
so za svoje člane in ostale ljubitelje smučanja 
24. marca na Golteh pripravili klubski dan. Tek
m o va n ja  in d ru ža b n e g a  s re ča n ja  se je  
ude lež ilo  več ko t devetdeset č lan ov  obeh 
društev.

Člani in simpatizerji obeh društev so se pomer
ili med veleslalomskimi količki. Tekmovanje je 
potekalo v pravih zimskih razmerah, kakršnih 
je bilo letošnjo zimo bolj malo. Na startu velesla
lomske tekme na Lahovnici se je  zbralo 76 tek
movalcev, ki so se pomerili v trinajstih kategor
ijah. Zmagovalci po posameznih so postali: pri 
deklicah do 7 let Lana Stefanovič, pri dečkih do 
7 let Nejc Naraločnik, pri deklicah od 8-10 let 
Urša Marolt, pri dečkih enake starosti Jan Na
potnik, v kategoriji deklice od 11-15 let Nanina 
Matko, dečki od 11-15 let: Domen Lipnik, žen

ske od 16-30 let Katja Štiftar, ženske od 31-45 
let Petra Marolt - Cajner in pri najstarejših pred
stavnicah nežnejšega spola Marja Ježovnik. Pri 
fantih od 16-30 let Jaka Zajšek, pri moških od 
31-45 let Albin Herlah, pri moških od 46-60 let 
Andrej Stefanovič, med najstarejšimi pa je bil 
najboljši Ivan Rakun.

Člani tekmovalne selekcije Gornjesavinjskega 
sm učarskega  kluba M ozirje so ob koncu 
druženja presenetili svojega trenerja Bojana 
Napotnika in predsednico Damjano Paulič s krat
kim programom, s katerim so izkazali zahvalo za 
njuno skrbno delo.

Benjamin Kanjir

Na klubskem dnevu so najbolj uživali 
najmlajši, ki so bili na koncu tudi obdarjeni
(fo to : M ilan L ipn ik )



1. KVALIFIKACIJSKA TEKMA ZA VSTOP V J. SLOVENSKO EUTSAL LIGO

Prvi polfinale v znamenju domače zmage in

vandalizma

Nazarčani so dokazali, da se še vedno lahko kosajo s konkurenco
(fo to : C ir il M. Sem )

drugi polčas v mestu ob Savi, kjer 
žal trener Uršnik ne more računati 
na pomoč svojega najučinkovite
jšega strelca in kapetana Metulja, 
ki je na prvi tekmi prejel parni kar
ton.

Sicer pa smo v nazorski športni 
dvorani sprem lja li dva različna 
polčasa. V prvem so dominirali gos
tje, ki so s strpno obrambo in hitrimi 
protinapadi kar nekajkrat nevarno 
zapretili domačemu vratarju Trat-

dihati. Rezultat takšne igre so štirje 
goli in na koncu velikih +2, kar pa je 
za povratno tekmo lahko dovolj ali 
pa tudi ne. Kakorkoli že, Nazarčani 
so dokaza li, da se kljub veliki 
kadrovski izgubi v tej sezoni še ved
no lahko kosajo s konkurenco in 
ostajajo v igri za elitno deseterico. 
V petek nas torej čaka ura odločitve 
v Sevnici.

Veselje domačih igralcev, navi
jačev in funkcionarjev kluba pa je

KMN Nazarje Glin : KMN Sevnica 4:2 (0:2)
Nazarje. Športna dvorana. Gledalcev 300. Sodniki: Boris Toplak, Niko 

Vivod in Andrej Pajtier. Delegat: Janez Štravs.
Strelci: 0:1 Drobne (9), 0:2 Pirc (12), 1:2 Vreš (22), 2:2 Metulj (23), 

3:2 Vreš (29), 4:2 Metulj (39).
KMN Nazarje Glin: Tratnik, Vreš, Matič, Videmšek, Urtelj, D. Uršnik, K. 

Šemenc, Ipavec, Metulj, Brinjovc, J. Šemenc, Supin, trener: Viktor Uršnik.
KMN Sevnica: Kostevc, Zakšek, Barkovič, Povše, Pešec, Kurnik, 

Drobne, Redžič, Bizjan, Pirc, Banič.
Rumeni karton: Metulj (Nazarje Glin), Pirc (Sevnica).
Igralec tekme: Rudi Vreš (Nazarje Glin).

Rezultati prvih tekem polfinalnih parov:
KMN Nazarje Glin : KMN Sevnica 4:2 
KMN Extrem Ribnica : Tomaž 3:2

Nazorski »graščaki« so z veliko 
motiva in borbenosti v prvi tekmi 
kvalifikacij zasluženo premagali 
prvaka vzhodnega dela 2. sloven
ske lige malega nogometa Sevnico 
in si pred številnim domačim občin
stvom priigrali dva gola prednosti. 
Ali je to dovolj, bo pokazal petkov

niku, ki je moral kar dvakrat pobrati 
žogo iz svoje mreže in rezultat 0:2 
ob polčasu ni bii nič kaj spodbuden 
za nadaljevanje. Vendar pa k sreči 
to ni zm edlo graščakov, ki so s 
fenomenalnim »presingom« potis
nili Sevničane povsem na njihovo 
polovico in jim  praktično niso dali

Po prvem polčasu so »graščaki« prevzeli pobudo in zmagali
(fo to : C ir il M. Sem )

skalil vandalizem, ki smo mu bili 
priča po tekm i. Neprid ipravi so 
preluknjali pnevmatike kar enajstim 
avtomobilom, zlasti igralcem. To

presega vse meje dobrega okusa 
in upamo, da roki pravice tokrat ne 
bodo ušli.

Franjo Pukart

JU-JITSU KLUB SAMURAJ

Uspešni no državnem prvenstvu v ju-jitsu borbah
Jujitsu klub Samuraj iz Gornjega Grada se je  zadnjo marčevsko soboto 

v Šempetru udeležil državnega prvenstva za dečke in deklice, kadete in 
kadetinje, mladince in m ladinke. Tekmovanja se je  udeležilo okoli 9 0  
tekmovalcev iz osmih ju-jitsu klubov Slovenije, med njimi kar dvanajst iz 
gornjegrajskega kluba. Ivo Ermenc in Tadej Stergar sta tudi tokrat tek
movalcem delila pravico.

Poleg enega drugega, šestih 
tretjih, enega četrtega in dveh petih 
m est so se č lan i Ju-jitsu  kluba 
Sam uraj dom ov v rn ili z dvema 
naslovoma državnih prvakov. Na 
prvem mestu sta bila Žan Turk (dečki 
do 56 kg) ter Darja Jeraj (mladinke 
do 55 kg).

V najmlajši in najlažji kategoriji je

uvodno tremo mladih samurajev 
prebil Matej Debelak. V prvem 
krogu je gladko premagal svojega 
nasprotnika. V borbi za vstop v fi
nale je zaradi smole z žrebom nale
tel na večkratnega državnega pr
vaka v kategoriji dečkov do 39 kg. 
Klub borbenosti mu je moral priznati 
premoč zaradi izkušenosti. Na kon

cu je osvojil tretje mesto.
Pri dečkih do 44 kg je tokrat prvič 

nastopil Jaka Brunet. Iz borbe v bor
bo sije nabiral izkušnje, ki mu bodo 
prišle prav tudi v nadaljnjih tekmah. 
Zasedel je tretje mesto. Tilen Pečnik 
je imel v kategoriji dečkov do 63 kg 
izkušene nasprotnike. Odličje mu je 
za las ušlo iz rok, saj je vodločilni borbi 
proti nasprotniku izgubil le za eno 
točko. Na koncu seje uvrstil na četr
to mesto.V kategoriji deklic nad 58 
kg sta nastopili Rebeka Pečnik in 
Jerica Rihter. S prikazanimi borbami 
sta si priborili Rebeka drugo in Jeri
ca tretje mesto.

S tekmovanjem so nadaljevale 
kadetinje. Sandra Vajda, debitant
ka tekmovanj v borbah, je  zasedla 
tretje mesto. Na mesto za njo seje v 
isti kategoriji uvrstila Eva Pahovnik. 
Pri kadetinjah do 63 kg je Ana So- 
vinšek nastopila borbeno in bila 
tretja. Borila se je tudi proti aktualni 
evropski prvakinji in tudi letošnji 
državni prvakinji.

Med mladinci sta tokrat nastopila 
David Stergar in Tadej Debeljak. Oba 
sta se trudila za najboljšo uvrstitev v 
kategoriji do 77 kg. Tadej je osvojil 
tretje mesto, David pa je bil tokrat peti.

Barbara Virant



POLICIJSKA POSTAJA MOZIRJE

Med najbolj ogroženimi vozniki enoslednih vozil
Policija vsako leto med 1. apri

lom In 31. oktobrom izvaja pose
bej načrtovane aktivnosti za iz
boljšanje stanja prometne varnosti 
voznikov in potnikov enoslednih 
vozil. S prvimi toplejšim i dnevi se 
prične množična uporaba teh voz
il, ki traja nekje do prvih hladnejših 
dni. V  tej množični uporabi kot na
jb o lj agresivni izstopajo m lajši 
vozniki, ki iščejo svojo identiteto in 
sam opotrditev tudi skozi načine 
udeležbe v cestnem prometu.

Gre za različne oblike agresivnih, 
drznih, neprem išljenih  voženj, 
enormne prekoračitve hitrosti in 
podobno. Če k temu dodamo doka
jšnjo mero neizkušenosti in preve
likega izkazovanja poguma, ni več 
daleč trenutek, ko se vozniku "zalo
mi" in pride do nezaželenih posledic. 
Zavedati seje potrebno dejsh/a, da 
se vsako leto močno povečuje števi
lo voznikov enoslednih vozil, pred
vsem kolesarjev, voznikov koles z 
motorjem in motornih koles. Vozniki 
in potniki teh vozil so poleg pešcev 
najbolj izpostavljeni udeleženci v 
cestnem prom etu, skora j vsaka

udeležba v prometni nesreči pome
ni nastanek hujših posledic. Smrt
nost tovrstnih udeležencev je zelo

velika, prav tako pa tudi poškodbe s 
tra jn im i posled icam i, katerih 
možnost nastanka se bistveno pov
eča z neuporabo zaščitne opreme.

M ed najbolj ogrožene udele
žence v cestnem prometu sodijo 
kolesarji. V prometnih nesrečah

so najpogosteje udeleženi starejši 
kolesarji, še zlasti starejši od 65 let 
in otroci. Slednji so premalo pozor

ni na vozila, kijih prehitevajo, slabše 
slišijo, vidijo in počasneje ustrezno 
reagirajo.

Na območju mozirske upravne 
enote je  bilo v prometnih nesrečah 
v letu 2 00 6  udeleženih 7 (4 ) 
vozn ikov m otorn ih  koles, 2 (5 )

voznika koles z motorjem, 5 (3 ) 
kolesarjev in 2 sopotnika na mo
tornem kolesu ozirom a kolesu z 
motorjem (podatki v oklepajih so za 
leto 2005). V prometnih nesrečah 
z enosiednimi vozili, ki so se zgodile 
v letu 2006, je ena oseba (sopot
nik na kolesu z motorjem) umrla, 3 
so utrpele hudo, 10 pa lahko teles
no poškodbo, samo pri eni promet
ni nesreči z udeležbo voznika mo
tornega kolesa je nastala le materi
alna škoda.

Kom andir polic ijske  postaje  
Mozirje Vili Bezjak: »Za motoriste 
je  najbolj nevaren spomladanski 
začetek sezone, ko se m ora jo  
postopoma privaditi na svoje jek
lene konjičke in obnoviti znanje. 
Dodatni problem pa predstavljajo 
še vedno mrzle pnevmatike vozil in 
hladen asfalt ter s tem slabši opri
jem na cesti. Za začetek sezone je 
značilno tudi pretiravanje in pre
cenjevanje lastnih zmogljivosti ter 
pomanjkljiva oprema, zato bomo 
policisti na kršitelje še posebej po
zorni in bomo zoper njih dosledno 
ukrepali.«

Benjamin Kanjir

Lučka obvoznica

Na seji Občinskega sveta Luče, 
dne 30. 3. 2007, se je  na izrecno 
zahtevo občinskega svetnika g. 
Plankl Jerneja, spet nadaljevala 
razprava o nakupu nepremičnine, 
Lučanom poznane pod Berginče- 
va hiša. Občinski svetje z veliko veči
no novo pečenemu občinskemu 
tajniku izglasoval mandat za poga
janje o nakupu omenjene hiše. Po 
neuradnih podatkih v višini 80.000 
evrov (dobrih 19 mio SIT).

Omenjena parcela s hišoje veliko
sti približno 500 kvadratnih metrov. 
Že preprost izračun nam pove, da 
bi potemtakem kvadratni meter od
kupljene parcele stal okoli 160 ev
rov (38.000 SIT). Sprašujem se, če 
bi bili gospodi takšno vsoto priprav
ljeni plačati iz svojega žepa? Ker pa 
gre za denar davkoplačevalcev, jim  
cena očitno ni pomembna. Naj še 
poudarim, da omenjenih sredstev 
sploh ni načrtovanih v proračunu 
za leto 2007, ki je  bil prav tako 
potrjen na omenjeni seji. Nakup naj

bi izvršili kar z naknadnim rebalan
som. Kako enostavno! Kljub temu, 
da uradna trasa načrtovane ob
voznice še ni določena, nekateri že 
postavljajo »svoje mejnike«.

Država se bo v kratkem morala 
odločiti, kje bo nadaljevala cesto 
skozi Luče. Postopki za sprejem 
odločitve že potekajo. Bo to ob
voznica s tunelom ali pa cesta sko
zi naselje Luč. Na Ljubnem, Mozirju 
in drugod po Sloveniji vsekakor 
vedo, da je obvoznica edina prava 
odločitev.

V Lučah pa bom o očitno  po 
novem ubrali drugačno pot. Stare 
hiše, ki bi jih  država ob morebitni 
gradnji ceste skozi naselje morala 
odkupiti in porušiti, zdaj očitno nam
eravajo odkupiti kar sami. Seveda 
bo država v tem primeru vsekakor 
bolj zainteresirana za to varianto 
ceste, ki pa je  za večino občanov 
nesprejemljiva. Tako obvoznica s 
tunelom za državo ne bi bila več fi
nančno zanimiva.

Na to nekateri krogi v Lučah očit
no tudi računajo. Ker vedo, da je 
večina občanov za obvoznico, 
tokrat poskušajo skozi zadnja vra
ta. Zakaj je  za nekatere tako 
pomemben nakup omenjene hiše 
pred izgrajeno obvoznice. Zaradi 
park irišč , izgradnje  p ločnika in 
dovoza do šole? Mislim da ne!

To so seveda zelo pomembne 
stvari. Vendar ne sedaj, koje cesta 
še državna. Občina bo pri kakršni 
koli gradnji omejena s pogoji, ki ji jih 
bo postav ila  država. Z g radn jo  
pločnika se bo potrebno umakniti 
za širino 6 metrske ceste. Koliko 
prostora bo tako še ostalo za načr
tovana parkirišča. Tisti, ki omenjeno 
lokacijo  poznajo, vedo da bore 
malo. To še bolje vedo tudi tisti, ki 
očitno pritiskajo na odločitve svet
nikov. Poleg tega država ne bi nikoli 
namenila tako velike vsote davko
plačevalskega denarja za stare 
hiše na tem področju. Pri nas pa 
brez uradne cenitve že sedaj 
postavljajo zadnjo ceno pogajalcu. 
Absurd, brez primere!

Brez sprejete variante obvoznice 
s strani države, je nerazumno načr
tovati kakršne koli rešitve na tem 
področju in zapravljati občinska 
sredstva. Zadnjo besedo bo itak 
imela država.

Ker je  v Lučah veliko starih in za- 
p uščen ih  h iš, bodo sedan je  
od ločitve  občinskega sveta as
tronom sko  zviša le  tud i njihove 
cene. In hiše bodo še naprej pro
padale. Saj jih  zaradi previsokih 
cen ne bo nihče kupil. Razen naše 
radodarne Občine, ki jih  bo nato 
porušila. Občina Luče bo potem
takem v bodoče morala za vsak 
poseg na področju  centra  Luč 
p la ča ti 160 evrov za kvadratn i 
meter. Ekonomska logika tega ne 
prenese. Tudi če si še takšen  
ekonom ski in finančni strokovn
jak.

Vsi se še spomnimo, kdo je v pre
teklosti že sprejemal odločitve, ki so 
občinsko blagajno stale debele mil
ijone takratnih SIT. In kaj so kupili? 
Travnike za velikokrat obljubljeno in 
nikoli zgrajeno smučišče v Lučah.



Občini so tako ostale površine, za 
katere nihče ne ve, kaj naj z njimi 
počne. Dobro bi bilo najprej poprav
iti stare napake, preden se naredi
jo  nove.

Upam, da bo župan čimprej na
šel odgovor za nastalo situacijo in 
zau s ta v il nam ene nekaterih  
posameznikov. Poleg tega je bil na 
občini imenovan Odbor za prostor
sko planiranje in gospodarjenje z 
nep re m ičn ina m i, ki im a tud i 
določene naloge zapisane v 62. 
členu poslovnika. To za nekatere 
očitno ni pomembno. Računamo 
tud i na izpolnitev županove ob
ljube ob nastopu njegovega prve
ga mandata.

To so neposredni video prenosi sej

občinskega sveta. Kot že veste, im
amo v Lučah po županovi zaslugi 
širokopasovni brezplačni brezžični 
internet, ki to tudi omogoča.

Občani bodo tako lahko na najbolj 
demokratičen način spremljali delo 
občinskega sveta in njegovih od
borov.

Seje občinskega sveta so javne. 
Tako vsaj piše v 27. členu Poslovni
ka Občine Luče.

Tudi internetno stran občine http:/ 
/ w w w .luce .s i, bi b ilo  potrebno 
ažurirati. Na njej so podatki o ses
tavi občinskega sveta in odborov še 
iz prejšnjega mandata.

Karel Ajnik 
Luče 84 

3334 Luče

P O G R E B N E  S T O H lT ^

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

ROPOTAR Ivan s.p.
_________________________________ ŠEMPETER, Starovaška ul. 12 _j

Glej, zemlja si je vzela, kar je njeno. 
A kar ni njeno, nam ne more vzeti. 
In to, kar je neskončno dragoceno, 
je večno in nikdar ne more umreti.

(Svetlana Makarovič)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame, babice in prababice

Veronike FUŽIR
Grozdejeve mame 

( 6.1.1922 -  1 9 .3 .2 0 0 7 )

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, vsem sosedom, prijateljem 
in znancem, ki ste nam ob teh težkih trenutkih kakorkoli pomagali. 
Zahvala velja tudi g. župniku, pevcem, govorniku, praporščakom ter 
vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Dobnik Franc & Jani, s.p., Topolšica 104c, 3326 Topolšica

• IZDELAVA NAGROBNIH SPOMENIKOV, 
■OKENSKIH POLIC in
■ DRUGIH IZDELKOV IZ KAMNA °47/ee<4e

Č R N A  K R O N I K A

•  TATVINA KARDANA
Homce: Neznani storilec je  v času od 1. oktobra lani do letošnjega 28. 

marca v Homcah izvršil tatvino večnamenskega kardana. Ukradeni 
predmet je bil v gospodarskem poslopju, vreden pa je okoli 60 evrov.

• TRČIL V TRAKTORSKO PRIKOLICO
Juvanje: 29. marca zvečer je uri prišlo v Juvanju do prometne nez

gode, v kateri je voznik osebnega avtomobila zaradi nepravilnega pre
hitevanja trčil v traktorsko prikolico. Nato je trčil še v voznico osebnega 
avtomobila, kije pravilno pripeljala po svoji strani. Pri tem je slednja utr
pela lahko telesno poškodb, zaradi česar je  poiskala zdravniško po
moč v mozirskem zdravstvenem domu.

• PRETEP PRED LOKALOM
Spodnja Rečica: Policisti Policijske postaje Mozirje so bili 30 marca 

okoli poi treh zjutraj obveščeni, daje prišlo do pretepa pred gostinskim 
lokalom v Spodnji Rečici. Dva gosta sta se zaradi vinjenosti najprej med 
seboj sprla, nato pa sta še fizično obračunala.

• PREREZAL PNEVMATIKE NA DESETIH VOZILIH
Nazarje: Zaenkrat še neznani nepridiprav oziroma nepridipravi so 

30. marca v večernem času »udarili« v Nazarjah. Malo po deseti uri 
zvečer je občan obvestil dežurnega na PP Mozirje, daje  neznani stori
lec pred športno dvorano v Nazarjah, na Zadrečki cesti in Obrtniški ulici 
z ostrim predmetom prerezal več avtomobilskih pnevmatik na desetih 
osebnih avtomobilih. Materialna škoda znaša okoli 2.100 evrov.

• NAJDENO UKRADENO VOZILO
Podvolovljek: Policisti PP Mozirje so bili 31. marca s strani občana 

obveščeni, da v Kranjskem raku že dalj časa stoji parkirano vozilo znam
ke Mazda. Na kraju so ugotovili, da je  bilo vozilo ukradeno. Po oprav
ljenih postopkih je bilo vrnjeno lastniku z območja Velenja.

Kdo pozabil bi gomilo, 
v k 'ter 'zlato spi srce, 
ki neskončno nas ljubilo 
do poslednjegaje dne.

V SPOMIN

Francu KLADNIKU
7. aprila mineva 10 let, odkar nas je zapustil naš dragi ata, stari ata, pra
dedek in boter.
Hvala vsem, ki se spomnite nanj in mu prižigate svečke.

Otroci, vnuki in pravnuki

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640
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Učitelj pove očetu na ro

diteljskem sestanku: "Vaš sin 
je pri zgodovini na vprašanje - 
Kaj je pomenil padec berlin
skega zidu? - odgovoril: slaba 
gradnja."

"Seveda, slaba gradnja. Kaj 
pa naj bi drugega pomenil?"

"Konec železne zavese."
"No, potem pa res ni čudno, 

da so otroci danes povsem 
zmedeni. Kakšne zavese? 
Odločite se že, a mojega sina 
sprašujete glede zidarjev ali 
tkalcev?"

"Oprostite," mlada gospo
dična nagovori mimoidočega, 
"mi lahko pomagate najti avto? 
Prvič sem vtem kraju, pa sem 
pozabila, kje sem ga pustila."

"Kar z mano pojdite," je pri
jazen možak. "Vem, kje ga 
bova našla. Vi ste tista, ki jo že 
ves dopoldan iščem. Pustili 
ste nam ga v mehanični de
lavnici, da mu zamenjamo gu
me, medtem ko ste vi skočili 
po opravkih."

Pri blagajniškem 
okencu v banki mož 
srednjih let želi dvig
niti denar s svojega 
računa, čeprav nima 
s sabo ne osebnih do
kumentov ne bančne 
kartice.

"Gospod, kako naj 
vem, da vam lahko 
zaupam, da ste res to, 
za kar se predstavlja
te ? '^  bančna usluž
benka nezaupljiva.

"Pa saj me vendar 
poznate! Voditelj tele
vizijske oddaje sem, 
Sašo Hribar."

"In kako naj vem, 
dani kdo od vaših imi
tatorjev?"

Blenda Tavrl

Kaj me tako začudeno gledate? Saj se je  že 
začela sezona ribolova...

Pijanček pride pozno zvečer domov. 
Žena ga pričaka v kuhinji z valjarjem v 
rokah.

Nevarno se mu približa z besedami: 
"Spet si pozen!"

Možakarju to ne gre v račun: "Kako 
pozen, če se ti šele pripravljaš, da boš 
delala vlečeno potico?"

Zadrečanu se za
hoče mečkanja z že
no. Preprosto jo na
govori: "Žena, a bi?"

"Dobro, ti si prej 
poglej kak svoj film, 
jaz pa se grem pri
pravit. Pa ne glej 
tistega s črnkami, 
čokolade nama je 
zmanjkalo."

Hugo Mušnik
Saj nisem kozel, da bi kupoval po taksnih 

oderuških cenah!

Anka Rakun, županja občine Ljubno: »Spoštovani gospodje, v vaši 
družbi je vedno tako prijetno, povejte mi, kako bi se lahko tudi jaz 
včlanila v red vinskih vitezov?«

Iztok Podkrižnik, član reda slovenskih vitezov vina (skrajno 
desno): »Županja, ne sprašuj vendar neumnosti! Vino je preveč 
resna zadeva, da bi se z njim ukvarjale ženske...«

VELIKOST NI (VEDNO) POMEMBNA
Vinko Jeraj, župan občine Rečica ob Savinji: »Poslušaj fotograf, 

če boš tole sliko objavil, naredi tako, da se ne bo videlo, da sem imel 
manjšo kot žena...«

Jožica Jeraj, soproga župana občine Rečica ob Savinji: »Vinko, ne 
bodi no tako malenkosten, saj velikost ni vedno najpomembnejša...«

PREDVOLILNA RAZMIŠLJANJA
Lojze Peterle, poslanec NSi v evropskem parlamentu: »A veš, 

Jaka, da mi gre včasih že kar na smeh, ko berem po časopisih, 
kakšni protikandidati se mi obetajo na volitvah za predsednika 
države...«

Jakob Presečnik, poslanec SLS v slovenskem parlamentu: »Ver
jamem, verjamem, tudi meni gre na smeh, če sl zamislim, da bi bil 
predsednik države Zmago Jelinčič Plemeniti...«
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P o rta l Savinjska dolina

MINI SLOVARČEK:
A RO LAS- Španski pesnik- Juan 
LVOV- mesto v Ukrajini 
ATARAKTIK- pomirilo 
NOLA- mesto v Italiji, blizu Neaplja 
ALDA- Ameriški igralec- Alan

1
1

1

NAVODILO ZA SUDOKU
Mrežo izpoln ite tako, da v 

vsakem stolpcu in vrstici le enk
rat uporabite vsako številko od 1 
do 6. Enako velja za vsakega od 
malih pravokotnikov 2x3. Možna 
rešitev je vedno le eno. Nobena 
številka se torej v vrstici, stolpcu 
ali malem pravokotniku ne sme 
pojaviti dvakrat.

REŠITEV IZ PREJŠNJE ŠTEVILKE

4 6 2 1 5 3

5 2 3 6 1 4
3 1 5 4 2 6

2 4 6 5 3 1

6 3 1 2 4 5
1 5 4 3 6 2

KUPON za brezplačn i m ali oglas do 10 besed v 15. številk i SN

im e in p riim e k

nas lov
N A R O Č .  ŠT.

j~rm



Napovednik

•  Sobota (7. april), ob 10.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Input Nazarje A :
Elektra Šoštanj (pionirji)______ ________  _____

•  Ponedeljek (9. april), ob 9.00. Menina
Velikonočni slalom (start prvega teka)_______________

•  Ponedeljek (9. april), ob 11.15. Solčava
Prireditev Don’s je en flet’n dupoud n i______________

•  Ponedeljek (9. april), ob 15.00. Ljubno - Foršt
Nogometna tekma - Ljubno : Pivovarna Laško (mladinci)

•  Ponedeljek (9. april), ob 17.00. Cerkev sv. Jurija Mozirje
Velikonočni koncert Godbe Zgornje Savinjske doline

•  Torek (10. april), ob 1700. Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Obljuba je obljuba___________

•  Sreda (11. april), ob 17.00. Knjižnica Ljubno
Pravljična ura za otroke: Vsi za enega, eden za vse

ŽIVALI-KUPIM
Kupim kravo in telico za zakol in bikce 
za nadaljnjo rejo; gsm 031 /533-745. 
Kupim teden stare bikce, m.p., po 4,5 
eur/kg ter 200 -  400 kg. bika; gsm 
031/676-833.
Kupim bikce in teličke stare 1 teden, 
bikci m.p. po 5 eur/kg; gsm 051 /372- 
468.
Kupim simentalko telico, visoko brejo; 
tel 583-52-45 ali gsm 031/565-114.

ŽIVALI-PRODAM
Prodam teličko, staro 1 teden, siva,

od dobre molznice; gsm 031/585- 
735.
Prodam telička frizika, bikca starega 
1 teden in silažne bale; tel. 584-11-96. 
Prodam žrebico, manj. rasti, staro 1 
leto in bikca sivca, tež. 120 kg; gsm 
031/738-148.

DRUGO -  PRODAM
Semenski krompir -  holandski -  2. 
množitev -  prodam; gsm 051 /357- 
683.
Prodam cepljena bukova drva; gsm 
041/783-985.

Dežurne službe
ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob sobotah 
in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tudi za državne 
praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva so možni tudi zdravni
ški nasveti po telefonu 837-08-00.

VETERINARSKO DEŽURSTVO

Veter, postaja Mozirje, tel.: 5831-017,5831-418,839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: od 
7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31. 
Ambulanta za male živali: dopoldne: od 7. do 8.30; popoldne: od 16. do 17. ure, 
vsak dan razen sobote, nedelje, ob praznikih in dan pred prazniki.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE

Dežurna služba izven delovnega časa:
0 4 1 /3 8 7 -0 3 4  (Nadzorništvo Nazarje)
0 4 1 /3 8 7 -0 3 2  (Tehnična operativa Šempeter)
Med delovnim časom od 7. do 15. ure pokličite:
839-00-10 -  Nazarje, 70-33-160 -  Šempeter, 420-12-40 - Celje.

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ

Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950. 
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.

Prodam mizo in 4 stole (komb. masi
va -  usnje); gsm 031 /648-253.

Prodam imt539, letnik '91, cena 5.000 
eur;gsm 031/530-533.

VOZILA-PRODAM
Prodam R5, let. '91, bel, ohranjen, cena 
po dog.; gsm 031 /808-551 -  pop. in 
zvečer.
Prodam vitarajlx 1.6, let. '90, reg. 1/ 
08, odlično ohranjena; gsm 041 /440- 
020.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O

K M E T J E ,  G O Z D A R J I
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 0 4 1 /6 0 6 -3 7 6 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevoznišlvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
T V  S E R V I S  I N  P R O D A J A  T E L E V IZ O R J E V  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p., tel. 0 3 /584 -51 -94 , 
gsm 0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
S T E K L A R S T V O  B E N D A

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 0 3 /8 3 9 -4 5 -  
10, Gsm 0 3 1 /3 0 2 -1 2 1 .

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN  S P R A V IL O  L E S A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 5 1 /4 2 7 -3 5 0 , tel. 0 3 /8 3 8 -5 1 -1 5 .

Jani Trans, d.o.o., Spodnje Kraše 11,3341 Šmartno ob Dreti.
V Z A J E M N I  S K L A D I ,  V R E D N O S T N I  P A P IR J I  

Nudimo svetovanje, pristop k vzajemnim skladom, posredujemo 
pri nakupu in prodaji vrednostnih papirjev, tel. 0 3 /8 3 9 -4 8 -4 2 .

Naložbe Lukač d.o.o., Spodnja Rečica 59, 3332 Rečica ob Savinji.
V I P  M E H A N

Vzdrževanje in popravila vozil, viličarjev, traktorjev in kmetijske 
m ehanizacije na terenu. Gsm 0 4 1 /7 9 3 -6 3 3 .

Janez Klopčič s.p., Ob Savinji 10 a, Nazarje.
P O O B L A Š Č E N I  K R O V E C  

za jeklene strešne kritine s peščenim posipom Reser, Hosekra, Iso
la, Gerard, Trimo, izvajanje stavbno kleparskih del, hidroizolacije, 
vezava, postavitev ostrešij, frčad in napušča, krovska dela. Gsm 041 /  
4 4 4 -1 3 1 .

Andrej Strnad s.p., Tlaka 12, Gornji Grad.
K A M N O S E Š T V O  P O D P E Č A N  

Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Šalek 20 , Velenje. Tel. 
8 9 7 -0 3 -0 0  ali gsm 0 4 1 /6 5 2 -1 0 8 .

Kamnoseštvo Podpečan Valentin s.p., Šalek 20, 3320 Velenje. 
IZ V A J A N J E  K M E T IJ S K I H  D E L  

sajenje koruze s pleomatsko sejalnico, baiiranje, prodaja re
zanega lesa; gsm 0 3 1 /7 8 0 -5 9 6 .

Kmetijstvo in reja piščancev Kokovnik Jože, Potok 20,3331 Nazarje.

KMETIJSKA MEHANIZACIJA 
-PRODAM
Prodam traktorski cepilec (sveder); 
gsm 041/535-233.

Prodam mazdo premacy, let. '01, 
122.000 km, v odličnem stanju; gsm 
031/642-353.
Škodo octavio combi 2.0 tdi, črna, 
bež usnje, xenon, odlična, let. '05/maj, 
prodam; gsm 031 /393-516.

IŠČEM
Dekle, če ti je dovolj samote, me pok
liči; gsm 031/836-378.

NEPREMIČNINE
Najamem stanovanje v okolici 
Rečice/S. ali Mozirja; gsm 051/258- 
864.
V najem vzamem njivo na relaciji 
Mozirje -  Ljubno; gsm 041 /405-621.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O



Marija Lihteneker s.p. 
Topolšica 215, 3325 Šoštanj 
Tel.: 03/894 16 20, 
faks: 03/894 16 21
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Kuhinja Dana
polepša vaš dom
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•  Višinska vzdrževalna dela 
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i M È iZaključna dela

GflFMNr
Pohištvena industrija d.d. Polzela, Polzela 176 a, www.garant.si 

Industrijska prodajalna: 0 3 /7 0  37 1 3 0 ,0 3 /7 0  37 131, info@garant.si

E S O T E C H
usTvanamo boljši svei

Vsem prebivalkam in prebivalcem 
Zgornje Savinjske doline želimo 
vse dobro in obilo veselja do 
življenja, ki ga simbolizirajo 
velikonočni prazniki.

www.esotech.si Nosilno podjetje 
w w w .tpvode.si Slovenskega ekološkega grozda 

velenje@esotech.si in Tehnološke platforme za vode



Celje -  skladišče

Novi BMW X5.
Vsak gib ima svojo ikono

D -P e r
7/2007

5 0 0 0 0 2 0 0 3 9 , 1 4 COBISS 0

M a m m à

Na voljo od 24. marca.

Novi BMW X5 prinaša nov svet odličnih voznih lastnosti, izrazitega razkošja in 
velikih spremenljivosti. Zaradi edinstvenega koncepta in svetovnih novosti v 
razredu športnih vozil Sport Activity Vehicle, kot je prilagodljiva vožnja ali aktivno 
krmiljenje, novi BMW X5 zagotavlja najboljšo dinamiko, udobje in varnost. Sami 
preizkusite novi BMW X5 v našem prodajnem salonu od 24. marca 2007.

... .......

Del standardne oprem e vsakeg a novega avtom obila  
B M W  X 5  je  osnovni paket B M W  Basic Service  
Inclusive, ki vključuje brezp lačen redni servis za  
obdobje 5 let ali prevoženih 1 0 0 .0 0 0  km.

Pooblaščen trgovec:

Selmar d.o.o.
Mariborska cesta 119 
3000 Celje
telefon (03) 42 44 000 
www.selmar.si
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